
 

 
ACTA PLE NÚM.   7/98 

 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 23 DE JULIOL DE 1998. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-tres de juliol de mil nou-cents noranta-vuit, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidores/dors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Flórez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 



 

Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  6/98, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 25 de juny d'enguany. 
 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número  6/98, corresponent 
a la sessió ordinària del dia 25 de juny d'enguany, la qual és aprovada per 
unanimitat. 
 



 

 
 
 2.- Donar compte dels acords de la Comissió de Govern que a 
continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes del seu coneixement, 
es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de Govern, com a conse-
qüència de la seva urgència, en les sessions que s'especifiquen, el text literal 
dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia  25 de juny de 1998 
 
 
 PROPOSTA DE L'ÀREA DE SALUT PÚBLICA, SERVEIS SOCIALS I 
DONA  
 
 
 - Aprovació del text del conveni marc de cooperació per a 1998, amb 
el Departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya, que fa 
referència als annexos I i II, atenció primària i atenció a persones amb 
disminució respectivament.  
 
 
 “Vist que tant la Llei estatal 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les 
bases de règim local, com la Llei 8/1987, de 15 d'abril, municipal i de règim 
local de Catalunya, estableixen que els municipis tenen competència pròpia en 
la prestació dels serveis socials i la promoció i reinserció socials. Tanmateix, 
ambdós textos declaren que els municipis de població superior a 20.000 
habitants tenen l'obligació legal de prestar serveis socials. 
 
 Vist que el Decret legislatiu 17/1994, de 16 de novembre, pel qual 
s'aprova la refosa de les lleis 12/1983, de 14 de juliol, 26/1985, de 27 de 
setembre, i 4/1994, de 20 d'abril, en matèria d’assistència i serveis socials, 
estableix que els ajuntaments de més de 20.000 habitants han de finançar la 
prestació dels serveis socials corresponents a les competències que tenen 
atribuïdes com a pròpies, abastant els legalment obligatoris. 
 
 Vist que l'esmentat Decret legislatiu disposa que l'Administració de 
la Generalitat, dins les seves disponibilitats pressupostàries i a través de la 
convocatòria pública de caràcter anyal, s'establirà convenis de col.laboració 
per tal d'estendre de manera progressiva la cobertura territorial de la Xarxa 
Bàsica de Serveis Socials de Responsabilitat pública, d'acord amb les 
determinacions del III Pla d'Actuació Social. 
 
 Atesa la voluntat de l'Ajuntament de continuar donant un 
tractament integral i coherent a la política de serveis socials en el marc d'una 



 

política de benestar social que sigui instrument per a la promoció dels 
ciutadans, tant d'iniciativa privada com a pública al municipi de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Per tot això, aquesta Regidora-Delegada de Salut Pública, Serveis 
Socials i Dona proposa a la Comissió de Govern, l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el text del conveni marc de cooperació per a 1998 
amb el departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya que fa 
referència als annexos I i II, Atenció Primària i Atenció a persones amb 
disminució respectivament. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura inclosa en els seus 
annexos. 
 
 Tercer.- Facultar al Sr. José Montilla Aguilera, Alcalde President de 
l'Ajuntament de Cornellà per a la signatura de tots aquells documents que 
siguin necessaris per a la formalització del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut del present acord al proper Ple 
Municipal que se celebri.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 8 de juliol de 1998 
 
 PROPOSTA DE L’ÀREA DE PLANIFICACIÓ, ECONOMIA I HISENDA 
 
 - Atorgar a la Federació Catalana de Tennis una subvenció per 
import d’1.129.491,- pessetes, per a l’execució d’un projecte per  realitzar 
l’activitat d’iniciació, ensenyament, tecnificació i promoció del tennis a 
Cornellà. 
 
 “Vist el projecte de l’Entitat Federació Catalana de Tennis, de 
procedir a  realitzar l’activitat d’iniciació, ensenyament, tecnificació i promoció 
del tennis a Cornellà, i atès que l’esmentat projecte és d’interès social, en 
concret per l’objecte perseguit per aquest de promocionar el tennis a Cornellà. 
 
 Atès que en conformitat al que disposa l’article 25 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, el municipi, per a la 
gestió dels seus interessos i en l’àmbit de les seves competències, pot 
promoure tota classe d’activitats i prestar tots aquells serveis públics que 



 

contribueixen a satisfer les necessitats i aspiracions de la comunitat veïnal, 
exercint en tot cas competències en matèria d’esports. 
 
 Atès que la seva concessió directa ha estat singularment prevista en 
el pressupost. 
 
 Per tot això aquesta Tinència d’Alcaldia de l’Àrea de Planificació, 
Hisenda i Economia, en conformitat amb el que disposa l’article 7 i següents 
del Reglament regulador de l’activitat de foment de l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat, i els seus Organismes Autònoms, proposa a la Comissió de 
Govern l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Atorgar a la Federació Catalana de Tennis una subvenció 
per import d’un milió cent vint-i-nou mil quatre-centes noranta-una 
(1.129.491,-) pessetes, per a l’execució del projecte de realitzar l’activitat 
d’iniciació, ensenyament, tecnificació i promoció del tennis a Cornellà, d’acord 
amb el que es preveu en la minuta de conveni que figura com a document 
annex al present decret i que s’aprova de manera simultània. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde-President d’aquest Ajuntament 
José Montilla Aguilera, perquè, assistit de la Secretària General d’aquest, 
senyora Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la formalització dels presents 
acords. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord en la propera sessió 
plenària que tingui lloc, en compliment del que disposa el punt 2 de l’acord 
plenari de 21 de desembre de 1995.” 
  
  
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats 
 
 
 
 PROPOSTA DE L’ÀREA DE SALUT PÚBLICA, SERVEIS SOCIALS I 
DONA 
 
 - Incloure en el conveni marc de cooperació amb el Departament de 
Benestar Social, aprovat per la Comissió de Govern el passat 25 de juny, 
l’annex 10 “Altres Conceptes”,  aprovant el seu text i la minuta , i acceptar la 
modificació de l’import de la minuta de l’annex I. 
    
 
 “Vist que la Comissió de Govern de data 25 de juny de 1998 va 
aprovar el text i la minuta del conveni marc de cooperació per a 1998 entre el 
Departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya i el nostre 



 

Ajuntament en matèria d'Atenció Primària i Atenció a persones amb 
disminució.                  
 
 Atès que, posteriorment a l'aprovació d'aquest conveni marc, el 
Departament de Benestar Social ha incorporat en aquest mateix conveni, 
l'annex 10 que fa referència a la col.laboració entre les dues institucions per a 
l'organització, dins el VIII Festival Internacional de Pallassos "Memorial Charlie 
Rivel", de dues actuacions a la Carpa del Festival adreçades a la gent gran per 
tal de que portin als seus nets i netes a veure els pallassos. 
 
 Atès que al mateix temps el Departament de Benestar Social també  
ha modificat l'import de la Minuta de l'annex I "Atenció Primària", aquesta 
Regidora-delegada de Salut Pública, Serveis Socials i Dona proposa a la 
Comissió de Govern, l'adopció dels següents       
 

ACORDS                         
 
 Primer.- Incloure en el conveni marc de cooperació entre el 
Departament de Benestar Social i el nostre Ajuntament aprovat per la 
Comissió de Govern el passat 25 de juny, l'annex 10 "Altres Conceptes" i 
aprovat el seu text que fa referència a l'organització, dins el Festival 
Internacional de Pallassos, "Memorial Charlie Rivel", de dues actuacions de 
pallassos que potenciïn el treball intergeneracional, aprovant-se 
simultàniament la Minuta de l'annex que figura inclosa.     
 
 Segon.- Acceptar la modificació de l'import de la Minuta de l'Annex I 
"Atenció Primària" aprovada el passat dia 25 de juny per la Comissió de 
Govern que en lloc de 37.816.452,- pts. seran 38.558.098,- pts. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut del present acord al proper Ple 
municipal que se celebri.”          
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats 
 
 
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 - Decret núm. 2965/98 de data 30 de juny 
 



 

 "Vistos els informes fets pel Cap del Servei de Manteniment i Cap 
del Departament d’Organització i Recursos Humans, pels quals es desprèn que 
l’empleat de la Brigada Municipal José Luis Vila Pérez, no realitza les tasques 
que li son assignades de forma satisfactòria pel servei. 
 
  Atès, que l’empleat va comparèixer davant del Cap del 
Departament d’Organització i Recursos Humans, als efectes de tractar aquesta 
situació, i va reconèixer que des de fa uns mesos no realitza la seva feina 
adeqüadament fonamentalment per seva pèrdua gradual en l’habilitat manual 
per l’execució de les funcions que li son encomanades i per la seva capacitat 
física davant dels esforços que determinades activitats requereixen. 
 
  Atès que estudiades les diferents formes per resoldre la qüestió, 
s’han tingut que descartar les referents a la seva recolocació efectiva en altre 
activitat de l’Organització. 
 
  Atès, que estem davant d’un cas concret d’ineptitud sobrevinguda 
del treballador per la realització de les tasques del seu lloc de treball, 
consistents amb una inhabilitació o carència de facultats professionals, com a 
conseqüència de la pèrdua dels seus recursos de treball, rapidesa, percepció, 
destresa i capacitat de concentració. 
 
  Atès, que l’article 52 a) de l’Estatut dels Treballadors estableix 
com a casa d’extinció de la relació contractual l’inaptitut sobrevinguda dels 
treballadors. 
 
  Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril 
  

HA RESOLT 
  
 Primer.-  Extingir el contracte de treball subscrit amb l’empleat 
José Luis Vila Pérez, per les raons objectives assenyalades en la part 
expositiva de la present resolució, amb efectes del dia 30 de juny de 1998, de 
conformitat amb el que preveu l’article 52 a) de l’Estatut dels Treballadors. 
 
 Segon.- Posar a disposició de l’empleat la indemnització dels 20 dies 
per any treballat i el mes de manca de preavis, de conformitat amb el que 
preveu l’article 53 de l’Estatut dels Treballadors. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal, en la propera sessió que se celebri, per la seva ratificació de 
conformitat amb el que preveu l’article 22 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 



 

 
 - Decret núm. 3076/98 de data 6 de juliol 
 
 "Vista la necessitat de cobrir amb personal propi el servei de socors 
i ensenyament aquàtic de la piscina municipal d’estiu de Can Mercader, 
durant el període comprés entre el 2 de juliol al 30 de setembre de 1998, al no 
haver acceptat l’empresa que ha tingut la concessió de la prestació del servei, 
fins el dia 1 de juliol de 1998, la pròrroga plantejada. 
 
 Atesos els informes emesos pel Departament Tècnic d’Esports, 
Departament de Patrimoni i Contractació i Departament d’Organització i 
Recursos Humans, referents a la situació esmentada. 
 
 Atès que es precisa atendre el servei amb personal que disposi dels 
requisits legals establerts per la realització de la funció de monitor-socorrista i 
una experiència acreditada, per assegurar el bon funcionament del servei. 
 
 Atesa l’urgència de contractar a personal, per assegurar el servei; 
així com la proposta de contractació  elaborada pel Departament Tècnic 
d’Esports. 
 
 Atès que a la plantilla de personal laboral de l’Ajuntament no hi ha 
places vacants amb d’aquestes característiques professionals, però hi ha 
consignació pressupostària per atendre la contractació temporal. 
 
 Atès els articles 20 i 22 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, preveuen la possibilitat de contractar personal laboral 
temporal i amb caràcter d’urgència amb situacions com les assenyalades en la 
present resolució. 
 
 Aquesta Tinència d’Alcalde de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret de l’Alcaldia 3336/95, de 27 de 
juny 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar a personal per 
atendre el servei de socors i ensenyaments aquàtic a la piscina municipal 
d’estiu de Can Mercader, durant el període comprés entre el 2 de juliol al 30 de 
setembre de 1998, l’empar del que s’assenyala en la part expositiva de la 
present resolució. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació del personal que a continuació es 
detalla, amb la categoria, dedicació i retribució que així mateix s’especifica, per 
atendre el servei esmentat, pel període comprés entre el 2 de juliol al 30 de 
setembre de 1998: 
 
NOM                                                DEDICACIÓ       ORDINÀRIA          RETRIBUCIÓ MENSUAL 



 

CATEGORIA                                     SETMANAL        PRESÈNCIA       (inclòs p/p pagues extres) 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
*Jaume Martínez Calavia                  40                  2                        216.919.- 
Coordinador-Monitor Socorrista 
*Bernardo Herrero Sánchez            40                  8                        215.891,- 
Monitor-Socorrista 
*Carmen Domínguez Sarmentero      40                  8                        215.891,- 
Monitor-Socorrista 
*Rosana Margarit Torrent      40                  8                        215.891,- 
Monitor-Socorrista 
*María José Povar Moleiro      40                  8                        215.891,- 
Monitor-Socorrista 
 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució a la 
Comissió de Govern i Ple Municipal, en les properes sessions que es celebrin. 
 
 Quart.- Publicar en el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial 
de la província, les designacions de personal esmentades." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats 
 
 
 
 
 - Decret núm. 3088/98 de data 8 de juliol 
 
 "Vist l’informe del Departament Tècnic d’Esports pel qual planteja la 
necessitat de contractar per cobrir el servei de manteniment i vigilància de la 
Piscina Municipal de Can Mercader, durant la temporada d’Estiu 1998. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
2145213100 per atendre el cost de les esmentades contractacions. 
 
 Atès el que disposen els articles 16, 20, 22 i 94 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Local. així com el que disposa el Reial Decret 
2546/94, de 29 de desembre. 
 
  Atès que també és necessari que les persones designades disposin 
d’un ampli coneixement del funcionament de les piscines. 
 
 Atès que les persones que es proposen per part del departament 
d’Esports tenen experiència suficient en les tasques a desenvolupar. 
 
 Aquesta Tinència d’Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret núm. 3336/1995, de 27 de juny de 
1997 

HE RESOLT 
 



 

 Primer.-  Declarar raons d’urgència per cobrir les places de 
subaltern necessàries pel manteniment del Servei de les Piscines d’Estiu de 
Can Mercader. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra i Servei 
Determinat a l’empara del Reial Decret 2546/94, de 29 de desembre, de les 
persones que tot seguit es relacionen i durant els períodes que s’assenyalen, 
per la prestació de serveis com a subaltern, a la Piscina de Can Mercader per a 
la temporada d’Estiu: 
 
 
 NOM I COGNOMS                                          PERÍODE                   
. 
                                       
 Encarnación Ortiz Ortega       Del 01/06/98 al 31/08/98 
 Carmen Carmona Morente       Del 01/06/98 al 31/08/98 
 Agustina Garrido Flores             Del 01/06/98 al 31/08/98 
 Luis Rodríguez Manso                Del 03/06/98 al 31/08/98 
 Aureli Balague Ramos                 Del 04/06/98 al 31/08/98 
 David Gabaldón Mejia                 Del 06/06/98 al 31/08/98 
 Concepción Daza Jaimez       Del 16/06/98 al 31/08/98 
  
 
 Tercer.- Assignar els esmentats empleats les retribucions 
corresponents als llocs de treball de Subaltern, d’acord amb les vigents taules 
salarials, aprovades per aquesta Corporació, en virtut dels acords assolits amb 
la representació del personal als efectes adients. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al seu Cap, 
al representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos 
Humans als efectes adients. 
 
 Cinquè.- Publicar la present resolució en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat i donar coneixement al Ple en la 
primera sessió que se celebri." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del decret feta pel 
Regidor-Delegat de l’Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per manifestar que, en la mesura en què hi havia 
queixes sobre el funcionament de l’aigua calent a Can Mercader, suposa que a 
partir de la data d’aquest decret ja s’hauran solventat. 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats 
 
 
 



 

 - Decret núm. 3205/98 de data 10 de juliol 
 
 "Vista la proposta de contractació laboral de vuit persones per 
desenvolupar tasques de suport en càrrega i descàrrega de muntatge 
d’escenografia, presentada pel Departament de Cultura i Joventut i així com 
l’informe emés pel Departament d’Organització i Recursos Humans. 
 
 Atès que l’esmentada proposta es realitza per desenvolupar tasques 
de suport (càrrega i descàrrega, muntatge, ambientació, etc.), així com per 
aquells altres serveis de les mateixes característiques o similars, que es 
puguin requerir per les diferents activitats de la Festa Major Corpus’98. 
 
 Vist que mitjançant Decret de la Tinència d’Alcaldia de Règim 
Interior i Governació, s’ha procedit a autoritzar la contractació de quatre 
persones, restant pendent la contractació de quatre treballadors més. 
 
 Vista la relació de treballadors inclosos en la relació de personal de 
l’empleo comunitari i que van realitzar les seves funcions a l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat durant l’exercici 1997, i l’oferta de treball sol.licitada a 
PRECSA. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
2145113100 per atendre el cost de les esmentades consignacions. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16, 20 i 22 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el que disposa el R.D. 
2546/94, de 29 de desembre en relació a les contractacions temporals per 
obra o servei determinat. 
 
 Aquesta Tinència d’Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret d’Alcaldia 3336/1995, de 27 de 
juny, 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per cobrir les quatre places com 
a Muntadors de Instal.lacions Escenogràfiques per les diferents activitats de la 
Festa Major  Corpus 98. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra o 
Servei Determinat, a l’empara del R.D. 2546/94, de 29 de desembre, de les 
persones que tot seguit es relacionen, durant el període comprès  a 
continuació, ambdós inclosos, per la prestació de serveis com a Muntadors de 
Instal.lacions Escenogràfiques per la Festa Major Corpus’98: 
 
 NOM I COGNOMS                                PERÍODE                            . 
  
 Julio Aparicio Muñoz            09 al 15 juny 98 
 José Martín Orosa            09 al 15 juny 98 



 

 Víctor Giménez González                10 al 15 juny 98 
 Luis Godino Berrocal            10 al 15 juny 98 
 
 Tercer.- Assignar als esmentats empleats les retribucions 
corresponents al lloc de treball a ocupar d’acord amb les vigents taules 
salarials, aprovades per aquesta Corporació, en virtut dels acords assolits amb 
la representació del personal i les disposicions legals vigents. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al seu Cap, 
al Representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos 
Humans als efectes adients. 
 
 Cinquè.- Publicar la present resolució en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat i donar coneixement al Ple en la 
primera sessió que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats 
 
 
 
 - Decret núm. 3304/98 de data 16 de juliol 
 
 "Vista la comunicació de la Diputació de Barcelona relativa a 
l‘aprovació de la subvenció per a obres de supressió de barreres 
arquitectòniques a dues escoles bressol i una escola d’educació especial. 
 
 Atès la necessitat de que els ajuts concedits, inclosos a la 
convocatòria de “obres de reparació i reforma, eliminació de barreres 
arquitectòniques i adaptació a la normativa sobre seguretat, així com, 
normativa derivada de la LOGSE, de centres docents de titularitat local”, 
siguin acceptats pels ens beneficiaris. 
 
 En virtut del que disposa l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local 
 

HE   RESOLT 
 
 Primer.- Acceptar la subvenció atorgada per la Diputació de 
Barcelona, inclosa a la convocatòria de “obres de reparació i reforma, 
eliminació de barreres arquitectòniques i adaptació a la normativa sobre 
seguretat, així com normativa derivada de la LOGSE, de centres docents de 
titularitat local”, que tot seguit es relacionen: 
 
Obres supressió barreres arquitectòniques 
a dues escoles bressol i una escola d’educa- 
ció especial.....................................................................1.700.000,- pessetes 
 



 

 
 Segon.- Acceptar la normativa reguladora de l’esmentat pla. 
 
 Tercer.- Comunicar el present Decret a la Diputació de Barcelona. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple Municipal del present Decret." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE RÈGIM INTERIOR I 
GOVERNACIÓ 
 
 
 4.- Aprovació de la contractació, mitjançant concurs, de les 
obres per a la construcció d’un edifici de serveis i grades a l’Estadi 
Municipal. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant concurs, de 
les obres  per a la construcció d’un edifici de serveis i grades a l’Estadi 
Municipal. 
 
 Vistos els  informes que figuren a l'expedient emesos pel cap del 
Departament de Contractació-Patrimoni i per l’Arquitecte Municipal. 
           
  
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa  a 
l’Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

  Primer.- Procedir a la contractació mitjançant concurs de les 
obres per a la construcció d’un edifici de serveis i grades a l’Estadi Municipal. 
 
  Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic-Administratives 
Particulars de la contractació, el qual figura com annex I . 
 
  Tercer.- Convocar concurs per a l'adjudicació de les  obres, de 
conformitat amb l'article 86 i següents de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 



 

  Quart.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
  Cinquè.- Autoritzar la despesa de 69.331.641.- ptes., amb 
aplicació a les partides pressupostàries  següents: 
 
 51 452 6320301 ...............  11.007.114,- Ptes. 
 51 452 6320305 ...............  11.200.000,-    “ 
 51.452 6320300 ...............  47.124.527,-    “ 
 
      
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 5.- Aprovació de la contractació, mitjançant concurs, de la 
prestació dels serveis de conservació de tot tipus d’instal.lacions 
elèctriques o electròniques que depenen de l’Ajuntament. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient iniciat a proposta de l'Àrea d'Urbanisme i Serveis, 
per a procedir a la contractació mitjançant concurs, del servei de conservació 
de tot tipus d’instal.lacions elèctriques o electròniques que depenen de 
l’Ajuntament. 
 
 Vistos els Plec de Condicions Econòmic-Administratives  i Tècniques 
redactats al efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos pel Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni, Secretaria General i la Intervenció General. 
 
 Aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
 

ACORDS 
 
  Primer.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic-Administratives 
i Tècniques que han de regir la  contractació, mitjançant concurs, dels serveis 
de conservació de tot tipus d’instal.lacions elèctriques o electròniques que 
depenen de l’Ajuntament. 
 



 

  Segon.- Convocar concurs per a l'adjudicació dels esmentats 
serveis, de conformitat amb l'article 160.1. de la Llei de Contractes de les 
Administracions  Públiques. 
 
  Tercer.- Exposar al públic l’esmentat Plec de Condicions i de 
forma simultània donar publicitat a la licitació mitjançant anuncis en el 
Butlletí Oficial de la Província i Diari Oficial de la Generalitat, de conformitat 
amb allò que disposa l'article 79 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques i 270 de la Llei Municipal de Catalunya. 
 
  Quart.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual i fent ús de 
les facultats concedides per l’article 84 del R.D. 500/90, de 20 d’abril, ateses 
les circumstàncies excepcionals que concorren en el present expedient de 
contractació, aplicar la mateixa en els exercicis i pels imports següents, 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos: 
 
 
 Exercici 1998 partida 42 432 22717 import 10.005.667.- ptes 
 Exercici 1999 partida 42 432 22717 import 60.034.000.- ptes 
 Exercici 2000 partida 42 432 22717 import 60.034.000.- ptes 
 Exercici 2001 partida 42 432 22717 import 60.034.000.- ptes 
 Exercici 2002 partida 42 432 22717 import 60.034.000.- ptes 
 Exercici 2003 partida 42 432 22717 import 50.028.334.- ptes” 
 
      
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 6.- Aprovació del  canvi de titularitat de la concessió de la 
botiga  exterior núm. 3 del Mercat Marsans a favor de la senyora Pilar 
Alejandre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la petició de data 25 de juny de 1998, presentada per la 
senyora María del Pilar  Alejandre Rodríguez, mitjançant la  qual sol.licita que 
aquest Ajuntament autoritzi la cessió de drets i obligacions dimanants de la 
concessió administrativa de l’ús, gaudiment i explotació de la botiga exterior 
núm. 3 del Mercat Municipal Marsans, de la qual és adjudicatària la senyora 
Ana María Martínez Martínez, en virtut de l’acord plenari de data 27 de 
desembre de 1990. 



 

 
 Atès que l´actual adjudicatària la senyora Ana Maria Martínez 
Martínez, presta la seva conformitat a que s’autoritzi aquesta cessió. 
 
 Vist el Plec de Condicions regulador de les concessions atorgades, 
en especial l' article 17 relatiu a cessió de drets, així com els informes del Cap 
del Departament d'Activitats  i el Cap del Departament de Contractació-
Patrimoni del que resulta que no existeix inconvenient en autoritzar la cessió 
sol.licitada. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple l'adopció dels següents 

 
ACORDS   

 
 Primer.- Autoritzar  la cessió de drets i obligacions derivades de la 
concessió administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de la botiga exterior 
núm. 3 del Mercat Municipal Marsans, de la que és titular Ana María  
Martínez Martínez, destinada a la venda de merceria, a favor de la senyora 
Pilar Alejandre Rodríguez, previ pagament del preu corresponent a la cessió 
establert  en les Ordenances  Fiscals vigents, que ascendeix a la quantitat de 
226.500,- ptes. 
 
 Segon.-  Fixar la garantia definitiva que haurà de constituir la 
senyora Pilar Alejandre Rodríguez, com a cessionària de la botiga núm. 3, en 
la quantitat de 63.600 ptes, les quals haurà d'ingressar en la Tresoreria 
Municipal en el termini dels 10 dies següents a comptar de la recepció de la 
present notificació. 
 
 Tercer.- Posar en coneixement de la interessada que de conformitat 
amb el que estableix l’article 2 del Plec de Condicions regulador de la subhasta 
per l’adjudicació de la concessió administrativa de l’ús, gaudiment i explotació 
de les botigues exteriors del Mercat Municipal Marsans, el termini de duració 
de la concessió no podrà  excedir del de finalització de la concessió de la resta 
de llocs de venda del Mercat, essent aquest últim durant l’any 2010. 
 
 Quart.- Retornar la fiança d'import 63.600,- ptes., constituïdes per 
la senyora Ana María Martínez Martínez, com a primera adjudicatària de la 
concessió de la botiga núm. 3, del Mercat Municipal Marsans, atorgat en virtut 
d'acord plenari de data 27 de desembre de 1990, previ informe del 
Departament Municipal d'Activitats, respecte  del compliment de les 
obligacions que per titular de la botiga deriven del Plec regulador de la 
concessió i del Reglament Municipal de Mercats. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde Josep Montilla Aguilera per a la 
firma de quants documents fossin necessaris per a l'execució dels acords que 
antecedeixen.”    
 



 

 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.- Restar assabentats i ratificar les primeres transmissions de 
la titularitat concessional, realitzades per l’empresa municipal EMDUCSA, 
de les places d’aparcament núm. 270, 285, 288 i 362 de l’aparcament 
municipal situat a la Plaça de Galícia. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’escrit presentat per l’empresa EMDUCSA mitjançant el qual 
posa en coneixement d’aquest Ajuntament la transmissió de la titularitat 
concessional de les places núms. 270, 285, 288 i 362, situades a l’aparcament 
soterrani de la Plaça de Galícia, essent aquests els primers adquirents i sense 
perjudici de posteriors transmissions a tercers del seu dret. 
 
 Atès que l’article 7.2 en relació al 10.3 del Plec de Condicions 
jurídiques  i econòmic-administratives, que regeix la concessió de l’ús privatiu 
dels terrenys municipals situats al subsòl de la plaça de Galícia per a la 
construcció de l’esmentat aparcament, preveu la possibilitat de transmetre el 
dret concessional, atorgat per l’Ajuntament, a tercers interessats, de forma que 
aquests esdevindran titulars d’una concessió administrativa municipal sobre 
les places d’aparcament, establint alhora, l’obligació de posar aquesta 
transmissió en coneixement de  l’Ajuntament. 
 
 Atès que els adquirents de les diferents places  d’aparcament han 
practicat autoliquidació per l’import de 15.000,- ptes., corresponent a la taxa 
per expedició de títol  de concessió. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Restar assabentats i ratificar les transmissions de la 
titularitat concessional de les places d’aparcament 270, 285, 288 i 362 
situades a la plaça de Galícia en favor dels particulars que tot seguit es 
relacionen, i que han estat efectuades per EMDUCSA, empresa pública 
concessionària inicial dels béns: 
 

 



 

COGNOMS  I  NOM COGNOMS  I  NOM-2-titular                           DNI             DNI-2-tit.        Núm.  Planta 
                                                                                                                                                                        plaça 
                                                                                                                                                                                   
 
LORENZO ANIORTE, MIGUEL    COSTA GONZÁLEZ, M.MERCEDES    46204452Y    77064002H    270    3 
GABALDON VILLARREAL       ANICMEJIA ARIAS , Mª JOSEFA        37311433M   38417294A     285    3 
URPI BATALLER, DAVID               46652219P           288    3 
GUTIERREZ TORRES FCO.  RUIZ GARCIA, ANTONIA             26077585K    26076792J     362    3 

 
 

  Segon.- Atorgar els corresponents títols de concessió a les 
persones que es relacionen al punt primer,  per les places d’aparcament que 
han adquirit i que al mateix punt s’indiquen. 
 
  Tercer.- Facultar al Tinent d’Alcalde de Règim Interior i 
Governació, per a la signatura dels títols de concessió que s’atorguin  com a 
conseqüència dels acords que antecedeixen. 
 
  Quart.- Comunicar el present acord a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), al Departament de 
Gestió Tributària i a la Intervenció Municipal.” 

 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Acceptar les renúncies presentades per diferents titulars de 
parades situades al Mercat del Centre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vistos els escrits de renuncies presentats davant aquest 
Ajuntament pels titulars de diferents parades situades al Mercat del Centre i 
que a continuació es relacionen: 
 
 
 Titulars                                número parades                        . 
 
 Antonio López Costa 75 - 76 
 José Rosa Roldán                  14 - 15 
 Francisco Algaba Navarro                      17 - 18 
 Jaume Rodés Cruselles                         35 - 36 
 Mª Cristina Hernández de Gregorio       37 - 38 
 Josefina Masgoret  Pons                     44 



 

 Teresa Martí  Iñesta                 51 - 56 
 Antonia Restoy Pérez              53 - 54 
 Francisca Garía Torre            73 - 74  
 Cándida Páez Álvarez  90 - 91 
 Joan Garrido                     94  
 José Mª Olmedo Maldonado                     100-101 
 Bonifacio Flores  Flores        108  
 Lluís Roch  Rojas          104 
 Pere Alcocer  Gómez                     120-121 
 María Pintado  García            129-130 
 Mª Teresa Verdejo   Trallero 131-132 
 Carmen Dagà  Olletes          136-137 
 Carlos Sánchez Dengra    31- 32 
 
 
 Atès que en els mateixos se sol.licita que s'acceptin per aquest 
Ajuntament les renúncies de la concessió de venda a les parades de les que 
són titulars. 
 
 Vistos els articles 19 i 20 del Reglament de Mercats d'Abastos dels 
que resulta que les autoritzacions de venda s'extingeixen, entre d'altres 
motius, per la renúncia expressa i escrita del titular de la concessió, essent 
l'obligació dels esmentats titulars al finalitzar la concessió, deixar lliures i a 
disposició de l'Ajuntament, les parades que varen ser objecte d'ocupació. 
 
 Vist així mateix l'informe de la Cap del Departament d'Activitats 
emès al respecte. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Acceptar les renúncies efectuades pels titulars que a 
continuació s'indiquen, respecte de les parades i autoritzacions de venda 
atorgades per aquest Ajuntament sobre les mateixes i que tot seguit es 
relacionen: 
 
 Titulars                                número parades                        . 
 
 Antonio López Costa 75 - 76 
 José Rosa Roldán     14 - 15 
 Francisco Algaba Navarro 17 - 18 
 Jaume Rodés Cruselles    35 - 36 
 Mª Cristina Hernández de Gregorio 37 - 38 
 Josefina Masgoret  Pons                     44 
 Teresa Martí  Iñesta                 51 - 56 
 Antonia Restoy Pérez            53 - 54 



 

 Francisca Garía Torres 73 - 74  
 Francesc Pastrana Casado 90 - 91 
 Joan Garrido          94  
 José Mª Olmedo                             100-101 
 Bonifacio Flores  Flores                102  
 Lluís Roch            104 
 Pere Alcocer                       120-121 
 María Pintado           129-130 
 Mª Teresa Verdejo         131-132 
 Gregorio Sánchez          133-134 
 Carmen Dagà                136-137 
 Carlos Sánchez Dengra  31- 32 
  
 
 Segon.- Declarar vacants les esmentades parades, havent els 
renunciants de deixar-les lliures a disposició d'aquest Ajuntament, retirant els 
béns i efectes de la seva pertinència i fent entrega de les claus al Director del 
Mercat. 
 
 Tercer.- Concedir als titulars de les parades  relacionats al punt 
primer d'aquest acord el  termini de 15 dies a comptar de l'endemà que rebi la 
notificació del present acord, perquè pugui procedir a retirar de la parada els 
possibles béns i efectes de la seva propietat i així deixar-la lliure i a disposició 
d’aquest Ajuntament. 
 
 Quart.- Comunicar aquest Acord al Departament d'Activitats i al 
Director del Mercat Centre  pel seu coneixement i efectes oportuns.”  
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.- Iniciar expedient per a la desafectació de la primera planta 
del Mercat municipal del Centre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'informe emès per la Cap del Departament d'Activitats 
mitjançant el qual exposa l'actual situació del Mercat del Centre, posant de 
manifest la crisi i disminució de vendes per les quals passa en l'actualitat , la 
qual cosa ha motivat que alguns titulars hagin renunciat a les seves 



 

concessions de venda i d'altres hagin sol.licitat el trasllat a la planta baixa, 
circumstàncies que han suposat que la superfície de venda del Mercat es 
redueixi a una sola planta, restant, doncs, la primera planta lliure i sense 
activitat. 
 
  Vist així mateix l'informe jurídic emès per la Cap del Departament 
de Contractació i Patrimoni en relació a la desafectació de la primera planta 
del Mercat del Centre. 
 
 Atès que l'article 20 del Decret 336/1988 de 17 d'Octubre pel qual 
s'aprova el Reglament de Patrimoni dels Ens Locals preveu la possibilitat 
d'alterar la qualificació jurídica dels béns mitjançant expedient  al qual 
s'acrediti l'oportunitat i la legalitat del canvi d'afectació. 
 
 Atès que dels informes emesos per la Cap del Departament 
d'Activitats i per la Cap del Departament de Contractació i Patrimoni resta 
acreditada l'oportunitat i legalitat per a procedir a la desafectació de la primera 
planta del Mercat del Centre. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

ACORDS   
 
 Primer.- Iniciar expedient per a procedir a la desafectació de la 
primera planta del Mercat del Centre com a bé de domini i servei públic de 
conformitat amb el que preveu l'article 20 del Reglament de Patrimoni dels Ens 
Locals i qualificar-lo com a bé patrimonial, procedint a la rectificació de 
l'Inventari Municipal de Béns  i a la seva inscripció al Registre de la Propietat. 
 
 Segon.- Sotmetre l'expedient a informació pública per un període de 
15 dies,  transcorregut el qual sense que s'hagin formulat reclamacions o 
alteracions,  s'entendrà la desafectació  com a definitiva. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord al Departament d'Activitats  i 
la Intervenció Municipal.” 
  
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Aprovació de la pròrroga del contracte de subministrament 
per al lloguer de maquinària de jardineria. 



 

 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta del Cap del Departament de Serveis relativa a la 
pròrroga  del contracte de subministrament pel lloguer de maquinària de 
jardineria adjudicat a David Excavaciones, S.A. segons acord plenari de 30 
d’octubre de 1997. 
 
 Vist el Plec de Condicions del contracte, així com l'informe emès pel 
Cap del Departament de Contractació-Patrimoni al respecte. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa  al Ple de 
l’Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Prorrogar el contracte de subministrament pel lloguer de 
maquinària de jardineria adjudicat a David Excavaciones, S.A. segons acord 
Plenari de 30 d’octubre de 1997, a contar de l'1 de novembre de 1998 i fins el 
31 d’octubre de 1999, essent el pressupost màxim de la pròrroga de 
6.000.000.- ptes i amb els preus unitaris d’origen, els esmentats preus, no 
obstant, podran ser revisats de conformitat amb l’article 10 del Plec de 
condicions particulars.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 11.- Aprovació de la pròrroga del contracte de subministrament  
per al lloguer de maquinària per a la construcció. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta del Cap del Departament de Serveis relativa a la 
pròrroga  del contracte de subministrament pel lloguer de maquinària de 
construcció adjudicat a David Excavaciones, S.A. segons acord plenari de 30 
d’octubre de 1997. 
 



 

 Vist el Plec de Condicions del contracte, així com l'informe emès pel 
Cap del Departament de Contractació-Patrimoni al respecte. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l’Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Prorrogar el contracte de subministrament pel lloguer de 
maquinària per a la construcció adjudicat a David Excavaciones, S.A. segons 
acord plenari de 30 d’octubre de 1997, a contar de l'1 de novembre de 1998 i 
fins el 31 d’octubre de 1999, essent el pressupost màxim de la pròrroga de 
6.609.100.- ptes i amb els preus unitaris d’origen, els esmentats preus, no 
obstant, podran ser revisats de conformitat amb l’article 10 del plec de 
condicions particulars.” 
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 12.- Adjudicar mitjançant subhasta el contracte de 
subministrament d’un camió grua i bolquet, amb destinació a la Brigada 
Municipal. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant subhasta, 
pel subministrament d’un camió grua. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han formulat la 
seva proposició les empreses Cobo, S.A., Cobo Cornellà, S.A., Grucasa havent-
se procedit per la Mesa de Contractació a l'obertura de les pliques el dia 21 de 
juliol de 1998, son admeses totes les ofertes. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de Contractació, reunida a 
aquests efectes el passat dia 21 de juliol, la qual, estima que l'oferta formulada 
per Cobo Cornellà, S.A. és l’oferta més avantatjosa i compleix tots els requisits 
tècnics i administratius exigits pels plecs de condicions aprovats per a aquesta 
contractació. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les delegacions acordades per aquest 



 

Ajuntament, en sessió plenària celebrada el dia 17 de juliol de 1995, el Ponent 
de la Comissió de Règim Interior i Governació, proposa l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a l'empresa "Cobo Cornellà, S.A. el contracte de 
subministrament d’un camió grua amb estricta subjecció a les condicions 
particulars aprovades pel Ple de l'Ajuntament de data 28 de maig de 1998 i de 
conformitat a la seva oferta, per un pressupost de 7.980.000.- ptes (IVA 
inclòs). 
 
 Segon.- Fixar la garantia definitiva que haurà de satisfer el 
contractista, de conformitat a l'article 84.5 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, en la quantitat de 360.000.- ptes, en el termini 
dels 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present notificació. 
De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a l'adjudicatari, 
l'Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Tercer.- Posar l'expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l'article 89.3, en 
concordança amb l'article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Quart.- Retornar les fiances provisionals, per un import de 
180.000.- ptes als licitadors que s'indiquen a continuació: 
 
 DIPOSITADES DAVANT LA TRESORERIA MUNICIPAL 
 
 COBO, S.A. 
 GRUCASA 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per 
a la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Sisè.- Notificar el present acord al Departament de Manteniment, a 
la Intervenció, a l'adjudicatari i a la resta de participants de la subhasta. 
 
 Setè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 59, 94 i 118 de 
la Llei 13/1995 de 18 de maig de Contractes de les Administracions 
Públiques.” 
 
       
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 



 

Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar, en 
relació amb el fet de què l’empresa adjudicatària sigui de Cornellà, que de fet li 
estranyava que altres ajuntaments adquirissin els seus subministraments 
aquí, mentre que l’Ajuntament de Cornellà ho feia fora del municipi, 
contestant sobre això el President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea 
de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que se li 
adjudica perquè és l’oferta més econòmica. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 13.- Aprovació de la contractació mitjançant subhasta pel 
subministrament i instal.lació de material de l’enllumenat públic per a la 
plaça de Catalunya. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació mitjançant subhasta pel 
subministrament e instal.lació de material per l’enllumenat públic a la plaça 
Catalunya. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Cap de 
Manteniment,  i  Cap del Departament de Contractació-Patrimoni. 
 
        Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l'adopció dels següents 
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Procedir a la contractació mitjançant subhasta pel 
subministrament i instal.lació de material d’enllumenat públic a la plaça 
Catalunya. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
particulars de l'esmentat contracte. 
 
 Tercer.-  Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.- Convocar subhasta per a l'adjudicació de l'esmentat 
subministre, de conformitat amb l'article 181 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 



 

 Cinquè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
          Sisè.- Autoritzar la despesa de 8.907.000.- ptes amb aplicació a la 
partida pressupostària 51 432 6110200 del pressupost de 1998.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Procedir a l’agrupació de diferents finques de propietat 
municipal que conformen la plaça Lluís Companys. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist que la Plaça Lluís Companys d'aquest municipi està formada 
per diferents finques de propietat municipal i que essent aquestes colindants, 
no existeix cap inconvenient perquè pugui procedir-se a la seva agrupació i 
així passar a ser una sola finca registral. 
 
 Atès que de conformitat amb el que disposa l'article 206 de la Llei 
Hipotecaria, l'agrupació es podrà inscriure al Registre de la Propietat 
mitjançant certificació administrativa expedida per la Secretaria de la 
Corporació. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al ple de l'Ajuntament  l'adopció dels següents 
 

ACORDS   
 
 Primer.- Agrupar les finques que tot seguit es relacionen, per 
formar una sola finca registral de 1.130,19 m2, i que llindarà   al Nord, carrer 
Menendez i Pelai; al Sud, carrer Rubió i Ors; a l'Est, Mercat Municipal, carrer 
Eduard Gibert i finques de referència cadastral 24859-36, 24859-37 i 24859-
35 i l'Oest, carrer Menendez i Pelai i Rubió i Ors.  
 
 A) Porció de terreny  de  56,99 m2  de superfície, situada a la Plaça 

de Lluís Companys. 
 
 Figura inscrita en el Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat al tom i llibre 430, foli 180, finca 854-N inscripció 7ª. 



 

 
 B) Porció de terreny de 51,8 m2 de superfície, situada a la Plaça de 

Lluís Companys. 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat al tom i llibre 430, foli 182, finca 855-N, inscripció 7ª. 
 
 C)  Porció de terreny de 117,20 m2 de superfície, situada a la Plaça 

de Lluís Companys. 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat al tom i llibre 430, foli 184, finca 9-N, inscripció 19ª. 
 
 D) Porció de terreny de 160,26 m2 de superfície , situada a la Plaça 

de Lluís Companys. 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat al tom i llibre 430, foli 186, finca 314-N inscripció 11ª. 
 
 E) Porció de terreny de 415 m2  de superfície, situada al carrer 

Rubió i Ors cantonada Menendez i Pelai. 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet, al tom i 
llibre 840, foli 201, finca 43.549-inscripció 1ª. 
 
 F) Porció de terreny de 92,94 m2 de superfície, situada al carrer 

Rubió i Ors, 179. 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat, al tom i llibre 52, foli 245, finca 334 inscripció 7ª. 
 
 G) Porció de terreny de 98 m2 de superfície, situada al carrer 

Canalejas núm. 2. 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat, al tom 861, llibre 94, foli 118, finca 3.405 inscripció 3ª 
 
 H) Porció de terreny de 138 m2 de superfície, situada  al carrer 

Canalejas núm. 4 i 6. 
 
 Figura inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat, al tom 1.686, llibre 236, foli 179, finca 22.583-inscripció 1ª. 
 
 Segon.- Anotar la agrupació esmentada a l'Inventari Municipal de 
Béns als  efectes de la seva actualització, d'acord amb l'article 102 del 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals.” 
 
         



 

 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 15.- Rectificat l’acord del Ple de data 26 de març d’enguany, 
mitjançant el qual s’adjudicava la concessió administrativa del dret 
funerari sobre nínxols del Cementiri Municipal, en el sentit de subsanar 
l’error  en l’adjudicació realitzada a favor de la Sra. Alfonsa García Marín. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'acord del ple de data 26 de febrer de 1998, mitjançant el qual 
s'adjudicava la concessió del dret funerari sobre 300 nínxols i 210 columbaris 
del Cementiri Municipal. 
 
 Atès que revisada la documentació s'ha detectat que es va produir 
una errada a l'esmentat acord, en relació a l'adjudicació feta en favor de la 
senyora Alfonsa García Marín,  ja que aquesta va sol.licitar un nínxol situat al 
segon pis i erròniament se li va adjudicar un nínxol del primer pis. 
 
 Atès que comprovada la documentació que la interessada va aportar 
juntament amb la seva sol.licitud, efectivament reuneix la puntuació suficient, 
de conformitat als barems establerts al Plec de Condicions, per optar al nínxol 
que demanava, és pel que procedeix rectificar l'errada material produïda 
 
 Vist l'informe emès al respecte pel Cap del Departament de Serveis 
Generals. 
  
 Atès el que estableix l'apartat segon, de l'article 105 de la Llei 
30/92, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques 
i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al ple de l'Ajuntament, l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Rectificar la errada material produïda a l'apartat primer  
de l'acord plenari de data 26 de febrer de 1998, pel que fa referència a la 
senyora Alfonsa García Marín en el sentit de que aquesta s'ha de treure de la 
relació d'adjudicataris de nínxols del primer pis  i incloure-la a la relació 



 

d'adjudicataris de nínxols del segon pis, restant en conseqüència redactat el 
punt primer de l'acord esmentat, com segueix : 
 
 "Primer.- Adjudicar la concessió del dret funerari sobre 98 nínxols 
al Cementiri Municipal, per un termini de 20 anys, en les condicions que 
varen ser aprovades pel Ple Municipal celebrat el 24 de juliol de 1997, a les 
persones que figuren relacionades a continuació : 
 
 NÍNXOLS PRIMER PIS 
 
 Caballero Martinez, María de la Paz 
 Cañelles Lloret, José 
 Contreras Galindo, Carmen 
 Cumplido Gómez, Antonio 
 Díaz Martín, María 
 Domingo Pérez, Wencesla 
 Durán Buiza, Felisa 
 Estebanez Salagre, Angel 
 Fernández Gómez, Antonio 
 Fraile Criado, Ramona 
 Frias Gil, Antonia 
 Hidalgo Berberana, Teresa 
 Jiménez Baena, Ana 
 Laut Carrascosa, Natividad 
 López Conde, Telesforo 
 López Iborra, María Gloria 
 Maestro Maestro, Juan José 
  Márquez Santos, Constancia 
 Martínez Corcoles, Ana María 
 Murillo Barbancho, Inocencia 
 Navarrete Gómez, Esperanza 
 Pascual Tovar, Máxima 
 Poveda Monsalve, Juan Pedro 
 Puga Ortega, José 
 Puig Puig, Teresa María 
 Rodríguez Pérez, Carmen 
 Rojas López, María 
 Rojo García, Jerónima 
 Romero Sánchez, María Josefa 
 Ruano Capilla, Lucía 
 Sánchez Hernández, Francisco 
 Sánchez Lérida, Andrés 
 Serra Blasco, Rosa 
 Silvera Quintana, Juan 
  
  
 NÍNXOLS SEGON PIS 
 



 

 Abril Molina, Manuela 
 Aldana Vázquez, Luisa 
 Basón Moreno, Josefa 
 Bonfill Llovet, María Angeles 
 Borreguero Miguel, Ana 
 Bravo Aguilar, María Victoria 
 Camacho Rey, Lorenza 
 Colume Jimeno, Rosa María 
 Collado Rojo, María 
 Díaz Jiménez, Ascensión 
 Fauste Fornells, Enrique 
 Fauste Fornells, María Carmen 
 Fauste Fornells, Mont.Nieves 
 Fauste Fornells, Rosa María 
 Figueredo Flores, Guillermo 
 García Marín, Alfonsa 
 García Martínez, Montserrat 
 García Martínez, Nuria 
 García Molina, Felipe 
 González Botello, José 
 González Gala, Josefa 
 González Hergueta, Dolores 
 Hernández Guerrero, Amalia 
 Izquierdo Sorribas, Teresa 
 Jurado Fernández, Miguel 
 Lombardia López, María Carmen 
 López Campos, Ana María 
 Marruecos Cáceres, Robustiano 
 Martínez Pulido, Carmen 
 Molina González, María Victoria 
 Ortiz Flores, Elena 
 Ortiz Rodrigo, José Antonio 
 Pacheco Aguilera, Pedro 
 Padilla García, Josefa 
 Palomo Delgado, Carmen 
 Pascual Díaz, Ascensión 
 Pau Martínez, Montserrat 
 Peiro Salvador, Amparo 
 Pérez Santos, Fernando 
 Picón Mora, Dolores 
 Pizarra Hidalgo, Catalina 
 Rodríguez Pérez, Manuela 
 Rodríguez Roldán, Francisco 
 Ruiz Lora, Manuel 
 Saiz Frias, Antonio 
 Vera Molina, Mercedes 
  
 NÍNXOLS TERCER PIS 



 

 
 Alvarez Marrón, María Nieves 
 Enriquez Vila, Sergio 
 Escobar Blaya, Serafín 
 Flórez Riesco, Belarmina 
 García Cuevas, Juan de Dios 
 García Zambrano, Abdón 
 González Redondo, Juan Antonio 
 Molina Morales, Antonio 
 Moyano Luque, Isidro 
 Murillo Marín, Avelino 
 Navarro Rubio, Dolores 
 Quintanilla Berbel, José 
 Rodríguez Muñoz, Fuensanta 
 Sannicolás García, Rafael 
  
 
 NÍNXOLS QUART PIS 
 
 Figueredo Flóres, Gabriel 
 Rincón Barrionuevo, Fernando 
 
 NÍNXOLS CINQUÈ PIS 
 
 Blanco Arévalo Josefa 
 Martínez Lorente, Miguel " 
 
 
 Segon.- Comunicar el present  acord a la interessada senyora 
Alfonso García Marín, i al Departament de Serveis Generals.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 16.- Aprovació de la inclusió a l’Oferta Pública d’Ocupació 
d’aquesta Corporació per l’exercici 1998, de quatre places d’agent de la 
Guàrdia Urbana, classificades en el grup D. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 



 

 “Vista la proposta de modificació de l’Oferta Pública d’Ocupació 
d’aquesta Corporació per l'exercici 1998 formulada pel Departament 
d'Organització i Recursos Humans, per poder incorporar quatre places vacants 
d’agent de la Guàrdia Urbana. 
 
 Atès que les esmentades vacants s’han produït com a conseqüència 
de no haver-se cobert una plaça pel procediment de “Mobilitat Horitzontal”  i la 
concessió de tres excedències voluntàries amb efectes 15 de juny de 1998, per 
prestar serveis en una altre Administració Pública. 
 
 Atès que la Corporació pot adoptar l'acord de modificar l’Oferta 
Pública d’Ocupació, durant la seva vigència, a l'empar del que disposa  l'article 
60 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al ple l'adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.-  Aprovar la inclusió a  l’Oferta Pública d’Ocupació 
d’aquesta Corporació per l'exercici 1998, de quatre places d’agent de la 
Guàrdia Urbana, classificades en el grup D, e incloses dintre del Sots-escala 
de Serveis Especials; de conformitat amb el que es disposa en l’article 60 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el document 
adjunt on consta la relació de totes les places que configuren l’Oferta Pública 
d’Ocupació de 1998, amb la inclusió acordada. 
 
 Segon.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat.                  
 
 Tercer.- Donar compte del contingut del present acord al 
Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, Direcció General 
d'Administració Local.” 
 
     
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 



 

 17.-  Aprovació de la modificació de crèdit del pressupost de 
l’Institut Municipal d’Educació, número 1/98, mitjançant crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit finançat amb romanent de tresoreria i 
baixa per anul.lació de crèdit. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vistes les Resolucions de la Presidència de l’Institut Municipal 
d’Educació números 134 i 135 de data 7/7/98, de modificacions de crèdit per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul.lació de 
despeses i aplicació del romanent de Tresoreria, per un import total de 
2.809.392 pessetes. 
 
 Atès el que estableixen els articles 158 de la Llei 39/1988, de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del RD 
500/90, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 1998. 
 
 Atès el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 1998. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 1/98 del 
Pressupost de l’I.M.E., per crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat 
amb càrrec a l’aplicació del romanent de tresoreria i baixes per anul.lació de 
despeses, segons el següent detall: 
 



 

ESTAT D'INGRESSOS

Previsió Previsió
Partida Descripció Inicial Altes Baixes Final

49.87000 Rom.Tres./Crèd.Extraordin. 0 1.819.486 --- 1.819.486
49.87001 Rom.Tres./Supl. Crèdit 0 597.906 --- 597.906

Total 2.417.392 ---

ESTAT DE DESPESES
Consignació Consignació

Partida Descripció Inicial Altes Baixes Final

43.423.13100 Pers.event./Can Mercader 0 1.819.486 --- 1.819.486
49.313.16000 Seguretat Social 31.963.414 597.906 --- 32.561.320
49.423.48901 Transf.Ric.Zarzuela Fdez. 0 392.000 --- 392.000
49.423.22602 Anuncis Of./S.Grals.IME 1.000.000 --- 392.000 608.000

TOTAL .......................... 2.809.392 392.000  
 
 
 Segon.- Exposar al públic en els termes establerts en l’article 150 
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 18.- Aprovació de la modificació de crèdit núm. 29/98, 
mitjançant suplement de crèdit, finançat amb càrrec a romanent de 
tresoreria, per import de 2.000.000,- pessetes. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la petició del Departament de Joventut de data 14 de juliol, 
sol.licitant modificació de crèdit mitjançant suplement de crèdit per un import 
de 2.000.000 de pessetes, a la Partida 81.454.48945 - Transferència CEIJ 
MOWGLI, amb càrrec al romanent de Tresoreria. 
 
 Atès el que estableixen els arts. 158 de la Llei 39/1988 de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del RD 
500/90 de 20 d’abril. 



 

 
 Atès el que estableix l’art. 14 de les Bases d’Execució del Pressupost 
per a 1998. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 29/98 
per suplement de crèdit finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria segons 
el detall següent: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                                                  Consignació                                                                
Consignació 
Partida Descripció    actual     Altes              Baixes                      Final 
 
81.454.48945   Transf.CEIJ MOWGLI 2.900.000 2.000.000           ---               4.900.000 
 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
 
                                                 Previsió                                                                        Previsió 
Partida Descripció                                     inicial                    Altes                 Baixes 
 Final 
 
71.87001 Romanent tresoreria  
 per suplement crèdit 344.006.832             2.000.000                    ---   346.006.832 
 
 Segon.- Exposar al públic en els termes establerts en l’article 150 
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 



 

 19.- Criteris previs per a la modificació puntual del PGM/76 en 
el Sector Quillet-Millars-Lindavista, per l’afectació de terrenys a sistema 
viari. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient incoat per a la Modificació Puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 al sector Quillet-Millars i Lindavista de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Atès l'informe emès per la Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme 
i Obres, en el sentit que es tracta de realitzar una modificació per aconseguir 
la connexió entre la B-200 i el barri de Sant Ildefons, mitjançant la creació 
d’un nou vial que enllaçarà amb la prolongació del carrer Sant Ferran i 
discorrerà el seu traçat paral.lel a la via fèrria , a l’hora que s’aconseguirà la 
plena integració i connexió de dos barris importants de la Ciutat. 
 
 Atès l’informe  favorable emes per la Cap del Departament 
Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 125 del Reglament de Planejament Urbanístic i 
56 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels 
textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, i demés disposicions 
concordants i d'aplicació. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juliol de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Exposar  al públic, en aplicació de l'article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, la Modificació Puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 al sector Quillet-Millars i Lindavista  de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Segon.- Sotmetre els presents acords a informació pública 
mitjançant publicació en el  B.O.P. i en un dels diaris de major difusió de la 
província per un període d’un mes , als efectes de què durant aquest termini 
puguin formular-se suggeriments i, en el seu cas, d'altres alternatives de 
planejament, per Corporacions, Associacions i particulars  
  
 Tercer.- Notificar al senyor Daniel Roehrich Moritz el present acord 
pel seu coneixement i efectes.” 
 



 

 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 20.- Aprovació provisional de la Modificació puntual del 
PGM/76 al Sector Can Suris. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient incoat per a la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 al Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 27 de novembre  de 1997 d'aprovació 
inicial de l'esmentada Modificació així com la seva publicació en el Butlletí 
Oficial de la Província , el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i el 
Periódico, per un període d'un mes. 
 
 Vist que en data 20 de febrer d’enguany i durant el termini 
d’exposició pública va presentar una al.legació el senyor Francisco Gila Cobos 
en nom propi i en representació de l’Associació de Propietaris del carrer Solar i 
Cortada de Cornellà de Llobregat a la qual torna a reiterar per al veinatge del 
carrer Soler i Cortada un tractament específic de conservació al màxim de la 
seva tipologia. 
 
 Vist que en data 10 de juny d´enguany el senyor Francisco Gila 
Cobos presenta un nou escrit com a complement de les al.legacions anteriors.  
 
 Atès que, pel que fa a l´al.legació de 20 de febrer d´enguany, 
l´informe emes per la Cap del Departament Tècnic d´Urbanisme i Obres posa 
de manifest l´acceptació parcial de l´esmentada al.legació, en el sentit de 
mantenir al màxim la tipologia i edificacions existents al carrer Soler i 
Cortada. 
 
 Atès l´informe sobre al.legacions emes per la Cap del Departament 
Administratiu d´Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis segons el qual 
l´escrit del Sr. Gila de data 10 de juny d´enguany està presentat fora de 
termini i per tant no procedeix la seva consideració. 
 
 Atesos els informes emesos per la Secretària General i per la Cap 
del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 



 

 Atesos els articles 55 i 59 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol 
pel qual s'aprova la refosa del textos legals vigents a Catalunya, en matèria 
urbanística. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local, la Comissió Informativa d´Urbanisme, Obres, 
Manteniment  Serveis, proposa a l´Ajuntament Ple l´adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Estimar parcialment les al.legacions presentades en data 
20 de febrer de 1998 pel senyor Francisco Gila Cobos, en nom propi i en 
representació de l´Associació de Propietaris del carrer Soler i Cortada de 
Cornellà de Llobregat, en el sentit exposat en l´informe emes per la Cap del 
Departament Tècnic d´Urbanisme i Obres, que s´adjunta i forma part integrant 
del present acord, i que es tradueix en mantenir al màxim la tipologia i 
edificacions existents al carrer Soler i Cortada.  
 
 Segon.- Desestimar les al.legacions recollides en l´escrit presentat 
pel Sr. Francisco Gila Cobos en data 10 de juny de 1998 per haver-se formulat 
fora de termini, segons es desprèn de l´informe emes al respecte per la Cap del 
Departament Administratiu d´Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, que 
s´adjunta i forma part integrant del present acord.  
 
 Tercer.- Aprovar provisionalment la  Modificació puntual del PGM-
76 al Sector Can Suris de  Cornellà de Llobregat.  
 
 Quart.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord els interessats, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
  Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 21.- Aprovació provisional del Pla Especial de Reforma Interior 
(PERI) Can Suris . 
 



 

 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient incoat per a l’aprovació del Pla Especial de Reforma 
Interior al Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 27 de novembre  de 1997  d’ aprovació 
inicial del Pla  Especial així com la seva publicació en el B.O.P., en el D.O.G.i 
en el PERIODICO, per un període d'un  mes. 
 
 Vist que durant el període d’informació pública s’han presentat dues 
al.legacions, una del senyor Santiago Giménez Badell en representació no 
acreditada del senyor Joaquin Giménez Triviño i de la senyora Joaquina Badell 
Vives, en data 9 de febrer de 1998 i un altre del senyor Francisco Gila Cobos, 
en nom propi i en representació de l’Associació de Propietaris del carrer Soler i 
Cortada, en data 20 de febrer de 1998. 
 
 Vist que en data 10 de juny d’enguany s’ha presentat una nova 
al.legació, que complementa l’anterior, per part del senyor Francisco Gila 
Cobos. 
 
 Atès l’informe emés, respecte de les al.legacions presentades, per la 
Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres, segons el qual procedeix 
estimar parcialment les esmentades al.legacions en el sentit de mantenir el 
màxim la tipologia i edificacions existents al carrer Soler i Cortada. 
 
 Atès l’informe emes per la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis respecte de les al.legacions 
presentades pel senyor Santiago Giménez Badell en tot allò que fa referència al 
procediment portat a terme per a l’aprovació de l’expedient en tràmit, segons el 
qual procedeix desestimar les esmentades al.legacions per ,quant el senyor 
Giménez ha rebut notificació de totes les actuacions practicades des de 
l’aprovació inicial del Pla Especial de referència i ha pogut examinar 
l’expedient que l’empara. 
 
 Atès l’informe emes per la Cap del Departament Administratiu  
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis respecte de al.legació presentada 
pel senyor Francisco Gila Cobos en data 10 de juny de 1998, segons el qual 
procedeix declarar-la inadmissible  per haver estat formulada fora de termini. 
 
         Atès l’informe  de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i 
Obres  de data 17 de juliol d’enguany i , segons el qual  posa de manifest que 
com a conseqüència de les al.legacions presentades, s’ha introduït diversos 
ajustaments a l’expedient de referència. 
 



 

 Atesos els informes favorables  emèsos per la Secretària General i 
per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis. 
 
 Atesos els articles 59 i 75   del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol, relatius als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local, la Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l’Ajuntament Ple d’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Estimar parcialment les al.legacions presentades pel 
senyor Santiago Giménez Badell en representació del senyor Joaquin Giménez 
Triviño i de la senyora Joaquina Badell Vives, en data 9 de febrer d’enguany,  i 
pel  senyor Francisco Gila Cobos, en nom propi i representació de l’associació 
de Propietaris del carrer Soler i Cortada, en data 20 de febrer de 1998, en el 
sentit exposat en l’informe emes per la Cap del Departament Tècnic 
d’Urbanisme i Obres, que s’adjunta i forma part integrant del present acord, i 
que es tradueix en mantenir el màxim la tipologia i edificacions existents el 
carrer Soler i Cortada de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Desestimar al.legació presentada pel senyor Santiago 
Giménez Badell en data 9 de febrer de 1998 en tot allò que te referència al 
procediment portat a terme per l’aprovació de l’expedient en tràmit, pels 
motius assenyalats a la part expositiva del present acord i basats en l’informe 
emes al respecte per la Cap del Departament Administratiu d’Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que s’adjunta i forma part integrant  d’aquest 
acord. 
 
 Tercer.- Declarar inadmissible per extenporania al.legació 
presentada pel senyor Francisco Gila Cobos en data 10 de juny de 1998, per 
haver estat formulada fora de termini, segons es desprèn de l’informe emes al 
respecte per la Cap del Departament Administratiu d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que s’adjunta i forma part integrant del present acord. 
 
 Quart.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de Reforma Interior 
al Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Cinquè.- Ordenar la remissió de l’esmentat expedient, en el termini 
màxim d’un mes des de la data d’aprovació del present acord, a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva.  
 



 

 Sisè.- Notificar el present acord als senyors Santiago Giménez 
Badell en representació de Joaquin Giménez Triviño i Joaquina Badell Vives i 
Francisco Gila Cobos en nom propi i representació de l’associació de 
Propietaris del carrer Soler i Cortada  així com al gerent de desenvolupament 
urbà i planejament de l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de 
Cornellà de Llobregat senyor José Antonio Marín Sánchez , el present acord 
pel seu coneixement i efectes.” 
  
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 22.- Aprovació inicial de la primera fase del projecte d’obra 
ordinària de primer establiment anomenat “Urbanització i millora de la 
connectivitat del Polígon Millars-Quillet-Almeda”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte d'obra ordinària de primer establiment anomenat 
“Urbanització i millora de la connectivitat del Polígon Millars-Quillet-Almeda, 
primera fase”, redactat pel Sr. Josep Soriano i Soler - enginyer, amb un 
pressupost de set-centes vuitanta-tres milions set-centes vint-i-nou mil cinc-
centes quaranta-set pessetes, Impost sobre el valor afegit inclòs, 
(783.729.547,- ptes.). 
 
 Atès l’informe favorable, emes per l’Arquitecte Municipal/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, obrants a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 
de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les 
Administracions Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d'obra ordinària de primer 
establiment anomenat “Urbanització i millora de la connectivitat del Polígon 
Millars-Quillet-Almeda, primera fase”, redactat pel Sr. Josep Soriano i Soler - 
enginyer, amb un pressupost de set-centes vuitanta-tres milions set-centes 



 

vint-i-nou mil cinc-centes quaranta-set pessetes, Impost sobre el valor afegit 
inclòs, (783.729.547,- ptes.) 
  
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut al.legacions, 
reclamacions i/o suggeriments que suposin modificacions al projecte, aquest 
s’entendrà definitivament aprovat.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, complementada pel Sr. 
Alcalde, José Montilla Aguilera, que explica les subvencions que financien 
aquest projecte, unes derivades la Unió Europea i altres de les operacions 
vertebradores que gestiona l’Àrea Metropolitana de Barcelona, pren la paraula 
el Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per 
preguntar si RENFE aporta alguna cosa al finançament, contestant sobre això 
el Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
senyor Antonio Martínez Flor, que no sols no aporta res, sinó que, a més, se’ls 
ha de pagar setanta milions de pessetes per l’ocupació del sòl de la trinxera, a 
més del cost d’un vigilant durant 24 hores, això unit a les millores que aquest 
projecte li suposa a RENFE, ja que si no, no ens donen el permís. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar la seva consideració de què això 
és un abús, contestant sobre això el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, que sí, 
però que no hi ha cap altra possibilitat, tot i que s’intentarà negociar, com 
sempre,  aquest tipus de coses a la baixa. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 23.- Aprovació inicial del projecte d’obres de reforma anomenat 
“Rehabilitació de l’edifici Taller Ocupacional Can Cors”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte d'obres de reforma anomenat “Rehabilitació de 
l’edifici ‘Taller ocupacional Can Cors“, redactat pels Serveis Tècnics 



 

Municipals, amb un pressupost de trenta-tres milions nou-centes cinquanta-
sis mil dues-centes quinze pessetes, Impost sobre el valor afegit inclòs, 
(33.956.215,- ptes.). 
 
 Atès l’informe favorable, emes per l'Arquitecta Municipal/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, obrants a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 
de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les 
Administracions Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d'obres de reforma 
anomenat “Rehabilitació de l’edifici ‘Taller ocupacional Can Cors’ “, redactat 
pels Serveis Tècnics Municipals, amb un pressupost de trenta-tres milions 
nou-centes cinquanta-sis mil dues-centes quinze pessetes, Impost sobre el 
valor afegit inclòs, (33.956.215,- ptes.). 
 
 Segon.- Designar Direcció Facultativa de les obres esmentades al 
Sr. Xavier Roa i López - Arquitecte tècnic. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut al.legacions, 
reclamacions i/o suggeriments que suposin modificacions al projecte, aquest 
s’entendrà definitivament aprovat.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per 
preguntar si no es pensa instal.lar calefacció en aquest edifici, ja que fa molt 
fred, contestant sobre això el Sr. Martínez, que  la societat Tecsalsa té els seus 
propis pressupostos d’inversions, i a més el Consell d’Administració d’aquesta 
societat únicament va demanar el que ara es proposa aprovar. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Àrea de Treball 
i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, per assenyalar que en aquest edifici 
hi ha calefacció, però el problema és que és un edifici que no es va construir 
pensant en l’ús actual, motiu pel qual la calor de la calefacció es perd en el 



 

corredor. En qualsevol cas, continua assenyalant el Sr. Hidalgo, després 
d’aquestes obres, en el pressupost de la pròpia societat es preveuen partides 
per adequar la calefacció ja existent al nou ús. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 24.- Aprovació definitiva del projecte d’obra ordinària anomenat 
”Condicionament de l’espai de vianants situat entre els carrers Cristòfol 
Llargues, Miranda, Buri i plaça Galícia (blocs verds)”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte d'obra ordinària anomenat “Condicionament dels 
espais de vianants situats entre els carrers Cristòfor Llargues, Miranda, Burí i 
plaça Galícia (blocs verds)”, redactat pel gerent d'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA), 
l'arquitecte J.Antonio Marín Sánchez, amb un pressupost de quaranta-cinc 
milions quatre-centes trenta mil dues-centes trenta-una pessetes, Impost 
sobre el valor afegit inclòs, (45.430.231,- ptes.), aprovat inicialment per acord 
plenari de data 26 de març de 1998 i publicat reglamentàriament per termini 
de 30 dies. 
 
 Vist l’escrit de l’empresa Societat General d’Aigües de Barcelona, 
Societat Anònima, de data 5 de juny de 1998, Registre general d’entrada núm. 
17899, presentant suggeriments a l’aprovació inicial de l’esmentat projecte. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Tècnic, la qual informa 
que la Societat General d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima manifesta 
que te ubicades en el sector canalitzacions de la seva xarxa de distribució 
d’aigua potable, que s’han de tenir en compte a l’hora de realitzar les obres. 
 
 Atès que, segons l’esmentat informe, l’escrit presentat per Societat 
General d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima, no implica cap variació en el 
projecte aprovat inicialment, s’ha de prendre en consideració i incorporant-la a 
l’expedient i a l’hora que es comunicarà a l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA), perquè 
avanç de l’inici de les obres d’execució del citat projecte es posin en contacte 
amb el Serveis Tècnics d’Aigües de Barcelona, per tal de coordinar l’execució. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 



 

de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les 
Administracions Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  

 
ACORDS 

 
 Primer.- Prendre en consideració i incorporar a l’expedient l’escrit 
presentat per la Societat General d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima,  i, 
en conseqüència comunicar-lo a l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA), als efectes de coordinació 
amb els Serveis Tècnics de l’esmentada Societat. 
 
 Segon.- Aprovar, definitivament, el projecte d'obra ordinària 
anomenat “Condicionament dels espais de vianants situats entre els carrers 
Cristòfor Llargues, Miranda, Burí i plaça Galícia (blocs verds)”, redactat pel 
gerent d'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat 
Anònima (EMDUCSA), l'arquitecte J.Antonio Marín Sánchez, amb un 
pressupost de quaranta-cinc milions quatre-centes trenta mil dues-centes 
trenta-una pessetes, Impost sobre el valor afegit inclòs, (45.430.231,- ptes.). 
 
 Tercer.- Publicar l'aprovació definitiva de l’esmentat projecte al 
Butlletí Oficial de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, 
pel període de trenta dies, així com al Butlletí d'Informació Municipal i al Tauló 
d'Anuncis de la Corporació, a efectes de coneixement general. 
 
 Quart.- Notificar el present acord al Sr. José Antonio Marín 
Sánchez, en representació de l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, Societat Anònima  (EMDUCSA) i a l'empresa Societat General 
d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 25.- Aprovació inicial del projecte d’urbanització del vial 
d’enllaç entre  l’avinguda Alps i la carretera del Prat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 



 

 “Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del Projecte d’Urbanització 
del vial d’enllaç entre l’Avinguda Alps i la Carretera del Prat de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i 
Obres en el qual posa de manifest que  el vial de connexió entre l’Avinguda 
dels Alps i el carrer Víctor Pradera està definit de forma precisa al Pla Especial 
de Reforma Interior aprovat definitivament per la Comissió Informativa 
d’Urbanisme de Barcelona en data 15 d’octubre de 1997, i en desenvolupar-se 
tot ell en terrenys de propietat pública (Polígon I), es pot realitzar la seva 
tramitació independentment de la resta d’urbanització del Pla Especial de 
Reforma Interior, com a primera fase de la mateixa i quan es realitzi el projecte 
d’urbanització de tot l’àmbit del mencionat Pla Especial s’inclourà el citat vial 
com a obra ja realitzada. 
 
 Vist l’informe favorable de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atès l’article 64 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, modificat 
pel Decret Legislatiu 16/94 de 26 de juliol i demés disposicions concordants i 
el decret 3404 de data 17 de juliol 1996 la Comissió  Informativa d’Urbanisme, 
Obres, Manteniments i Serveis proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del 
següents 
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment el projecte d’Urbanització del vial 
d’enllaç entre l’Avinguda Alps i la Carretera del Prat de Cornellà de Llobregat 
 
 Segon.- Sotmetre el present acord a informació pública mitjançant 
publicació al Butlletí Oficial de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat 
de Catalunya per un termini de 20 dies hàbils. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà , Societat Anònima.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 26.- Aprovació del Text Refós del Pla Especial per a l’agrupació 
d’empreses a la parcel.la industrial situada al carrer Olivar número 6, 



 

redactat per iniciativa privada a instància de la Societat Lion Building, 
S.L. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’expedient incoat per al Pla Especial per l’agrupació 
d’empreses de la parcel.la industrial del carrer Olivar número 6 de Cornellà de 
Llobregat, redactat per iniciativa privada a instància de la Societat Lion 
Building, Societat Limitada 
 
 Vistos els acords plenaris de data 27 de novembre de 1997 i 26 de 
febre de 1998, d’aprovació inicial i provisional, respectivament, de l’esmentat 
Pla Especial . 
 
 Vist l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Barcelona, de data 4 de 
juny  de 1998, de suspensió del tràmit d’aprovació definitiva d’aquest 
expedient fins que s’acompleixin les prescripcions que es detallen en el mateix 
acord. 
 
 Atès l’informe emes per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme 
i Obres, segons el qual s’ha elaborat un text refós que dona compliment a tots 
els requisits assenyalats per la Comissió d’Urbanisme de Barcelona. 
 
 Atès l’informe emes per la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és de competència plenària, la 
Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar el Text Refós del Pla Especial d’agrupació  
d’empreses de la parcel.la industrial del carrer Olivar número 6 de Cornellà de 
Llobregat, redactat per iniciativa privada a instància de la Societat Lion 
Building, Societat Limitada. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de la documentació aprovada a la 
Comissió d'Urbanisme de Catalunya, a efectes de l’aprovació definitiva de 
l’esmentada Modificació del Pla General Metropolità.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 



 

 
 
 
 
 
 
 27.- Aprovació inicial del projecte de Reparcel.lació del Polígon 
2 del  Pla Especial Reforma Interior (PERI) del Sector Alps. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’acord de data 30 d’octubre de 1997 pel qual el Ple d’aquest 
Ajuntament acordà d’iniciar expedient de Reparcel.lació del Polígon 2 del 
Sector Alps, a l’àmbit delimitat per l’Avinguda Alps, prolongació Carretera del 
Prat, carrers Mossèn Cinto Verdaguer, Josep Cuxart i Vicenç Llivina i 
carretera d’Esplugues. 
 
 Vist que s’ha notificat a tots els propietaris afectats per a què en el 
termini de tres mesos a partir de la recepció de l’esmentat acord presentin el 
corresponent Projecte de Reparcel.lació, formulat, si més no, pels dos terços 
dels propietaris que representin com a mínim el vuitanta per cent de la 
superfície reparcel.lable, així com que se’ls ha requerit per tal que acreditin les 
situacions jurídiques que coneguin i afectin a llurs finques. 
 
 Vist que des del Departament d’Urbanisme i Obres, d’aquest 
Ajuntament s’ha sol.licitat el Registre de la Propietat  certificació de domini i 
càrregues de totes les finques incloses en la unitat de la reparcel.lació. 
 
 Vist que, segons es desprèn dels informes emesos per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres i per la Cap del Departament 
Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, la certificació de 
domini i càrregues esmentada no ha estat lliurada pel Registre de Propietat, 
però en l’expedient hi consten la descripcions registrals de les propietats 
afectades. 
 
 Vist que els esmentats acords es van sotmetre a informació pública 
per un període de quinze dies mitjançant la inserció d’edictes al Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya, al Butlletí Oficial de la Província i a El 
Periodico en dates 11 de desembre de 1997, 6 de desembre de 1997 i 2 de 
desembre de 1997, respectivament, sense que s’hagin produït al.legacions. 
 
 Atès que l’Ajuntament, de conformitat al que estableix l’article 107.1 
del Reglament de Gestió Tributària, encomana a L’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima , la 
redacció del projecte de reparcel.lació de referència. 
 



 

 Atesos els informes favorables emesos per la Cap del Departament 
Tècnic d’Urbanisme i Obres i per la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 
 
 Atès el que disposen els articles 107 i següents del Reglament de 
Gestió Urbanística i 147 i 148 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel 
qual s’aprova la refosa dels textos  legals a Catalunya en matèria urbanística. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l’Alcaldia, mitjançant Decret número 3.404 
de 17 de juliol de 1996, la Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l’Ajuntament ple l’adopció dels següents 
 
     ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar inicialment el projecte de reparcel.lació del Polígon 
2 del Sector Alps de Cornellà de Llobregat, redactat per l’Empresa Municipal 
de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima. 
 
 Segon.- Donar audiència als interessats, mitjançant la notificació 
individualitzada del present acord, per un període d’un mes a comptar des de 
la recepció de la mateixa. 
 
 Tercer.- Ordenar la publicació de present acord en el Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya, en el Butlletí Oficial de la Província i un dels 
diaris de major difusió de la província, així com la seva inserció en el Tauler 
d’Anuncis de la Corporació. 
 
 Quart.- Complimentar l’expedient en tràmit amb la incorporació el 
mateix de la certificació de domini i càrregues durant el període d’informació 
pública.  
 
 
 Si de les certificacions anteriorment exposades es desprèn 
l’existència de nous titulars afectats per la reparcel.lació, i, en conseqüència, 
una modificació substancial del projecte, es procedirà novament a l’aprovació 
inicial del mateix, incorporant les citades variacions, i a una nova exposició 
pública. 
 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord al senyor José Antonio Marín 
Sánchez gerent de desenvolupament urbà i Planejament de l’Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, Societat 
Anònima.” 
 
 



 

 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 28.- Aprovació de la pròrroga del conveni regulador de l’acció 
concertada amb l’Assemblea Local de la Creu Roja d’aquesta ciutat, en 
tots els seus termes, i aprovació de l’import de l’aportació municipal pel 
seu finançament, que puja a 12.000.000,- pessetes. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 “Atès que en conformitat al que disposa l'article 25 de la Llei 7/1985 
de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, el municipi per a la 
gestió dels seus interessos i en l’àmbit de les seves competències, pot 
promoure tota classe d'activitats i prestar tots aquells serveis públics que 
contribueixen a satisfer les necessitats i aspiracions de la comunitat veïnal, 
exercint en tot cas competències en matèria de serveis socials.    
 
 Aquest Ajuntament i l'Assemblea Local  de la Creu Roja de Cornellà 
de Llobregat, actuen conjuntament durant els darrers anys, mitjançant la 
subscripció de diferents convenis reguladors de col.laboració, en el 
desenvolupament de diferents campanyes, en la seva qualitat d'auxiliar dels 
poders públics. 
 
 Atès que un cop finalitzada la pròrroga del darrer conveni de data 
28 de setembre de 1995, es fa necessari procedir a una nova pròrroga per un 
any més en les mateixes condicions, tal com estableix el punt desè de 
l'esmentat conveni el qual permet ser prorrogat per altres anys. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis a la Persona, en conformitat amb el que disposa l'article 7 i següents 
del Reglament regulador de l'activitat de foment de l'Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat i els seus organismes Autònoms proposa  al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció del següents 
 
     ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar la pròrroga del Conveni Regulador de l'acció 
Concertada entre l'Ajuntament de Cornellà i l'Assemblea Local de la Creu Roja 



 

d'aquesta Ciutat en tots els seus termes que indica el text, per un període d'un 
any. 
 
 Segon.- Formalitzar la present prorroga mitjançant la subscripció  
d'un document annex al Conveni, d'acord amb el model que s'adjunta al 
present acord i que s'aprova de forma simultània  facultant per a la seva 
signatura a l'Alcalde d'aquest Ajuntament, Sr. José Montilla Aguilera.  
 
 Tercer.- Aprovar l'import de la subvenció municipal prevista en el 
pacte primer del Conveni que per a 1998 es xifra en 12.000.000.- pts. (dotze 
milions de pessetes) que es farà efectiu en dos terminis, el 30 de juliol i 30 de 
setembre de 1998. 
 
 Quart.- Condicionar el pagament d'aquest conveni a l'aportació dels 
documents corresponents a la justificació del passat conveni de 1997.” 
  
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta per la 
Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora 
Judith Ibàñez Vives, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 

 

 

MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 29.- Aprovació inicial del Reglament especial regulador del 
protocol, honors, distincions i premis de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el Text del Reglament Especial Regulador del protocol, honors, 
distincions i premis de Cornellà de Llobregat, elaborat per la Secretaria 
General, la finalitat del qual és regular el règim jurídic i el procediment general 
d'actuació de l'Ajuntament de Cornellà en aquesta matèria, així com en el 
relatiu als agermanaments que aquest vulgui acordar amb altres ciutats o 
pobles. 
 
 Atès el que disposen els articles 189 i següents del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, aplicable a aquest municipi 
amb caràcter de legislació supletòria, que faculten a les Corporacions Locals 
per, mitjançant reglament especial, establir i regular el règim jurídic dels 
honors, distincions i premis que, en reconeixement d'especials mereixements, 
tingui per convenient instaurar, com a manifestació específica de la potestat 



 

normativa que, com a part inherent de l'autonomia local, reconeix a aquest 
tipus d'entitats l'article 4.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local, en concordança amb l'article 8.1.a) de la Llei 8/1987, 
de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local, en concordança amb l'article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment el Reglament especial regulador del 
protocol, honors, distincions i premis de Cornellà de Llobregat, el text íntegre 
del qual figura com a annex a aquest acord. 
 
 Segon.- Sotmetre l'esmentat Reglament a informació pública i 
audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
el Butlletí Oficial de la Província, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació o suggeriment, s'entendrà aprovat definitivament 
sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovat definitivament l'esmentat Reglament, és trametrà 
còpia íntegra i fefaent d'aquest a l'Administració de l'Estat i a la Generalitat de 
Catalunya i es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva 
total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà l'esmentat Edicte en el Butlletí d'Informació 
Municipal "Cornellà Informa", en el Taulell d'Anuncis de la Corporació i en el 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en els que es farà referència del 
Butlletí Oficial de la Província en el que s'hagi publicat íntegrament el seu 
text.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 30.- Sol.licitar al Consorci del Parc Agrari del Baix Llobregat, la 
incorporació d’aquest Ajuntament com entitat consorciada. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 



 

 
 
 “En data 26 de juny d'enguany, i a l'empara del que disposa l'article 
87 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local i 
altra legislació concordant, es va constituir el Consorci del Parc Agrari del Baix 
Llobregat, com a entitat pública de caràcter associatiu i voluntari, dotada de 
personalitat jurídica pròpia i independent a fi d'assumir la gestió integral de 
l'espai agrari que en resulti de la definició del pla especial que a aquest efecte 
es redactarà. 
 
 Atès que si bé aquest Consorci va ser constituït inicialment per la 
Diputació de Barcelona, la Unió de Pagesos i el Consell Comarcal del Baix 
Llobregat, en canvi, en els articles  1 i 5 dels seus Estatuts reguladors, es 
preveu  la possibilitat d'adhesió posterior dels municipis inclosos en l'àmbit del 
futur Parc Agrari  interessats en la consecució d'aquesta finalitat. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat està interessat en 
formar part del Consorci del Parc Agrari del Baix Llobregat, per estar inclòs el 
seu territori dintre de l'àmbit territorial delimitat per l'article 5 dels seus 
Estatuts reguladors. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 252 i següents de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, en concordança amb l'article 313 del Decret 
179/1995, de 13 de juny, pel qual s'aprova el Reglament d'Obres, Activitats i 
Serveis dels Ens Locals, vist l'informe número 35/98, emès per la Secretària 
General en data 20 de juliol, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Sol.licitar la incorporació de l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat al Consorci del Parc Agrari del Baix Llobregat. 
 
 Segon.- Acceptar els estatuts del Consorci del Parc Agrari del Baix 
Llobregat que s'adjunten, així com l'eventual integració en ell d'altres 
Ajuntaments interessats. 
 
 Tercer.- Facultar a l'Alcalde-President d'aquest Ajuntament, senyor 
José Montilla Aguilera, per que, assistit de la Secretària General d'aquest, 
senyora Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la formalització dels presents 
acords.” 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que el passat dia 
20 va presentar en la Junta de Portaveus una moció sobre aquest tema i sobre 



 

el desenvolupament de l’Agenda 21 i l’Alcalde no l’ha  inclòs a l’Ordre del Dia, 
fent-la decaure i introduint aquesta Moció, motiu pel qual pregunta perquè la 
seva s’ha anul.lat, quan l’havia presentat  abans que aquesta, i a més tenia 
tres punts en concret, per la qual cosa demana que consti aquesta 
circumstància en acta. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que el seu grup s’abstindrà de 
votar aquesta moció, i, de presentar-se, també la proposada pel Sr. Flórez. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Antoni Cortada i Valls, per manifestar que no tots els sectors implicats estan 
d’acord, perquè hi ha un grup de pagesos que es van manifestar en contra, 
motiu pel qual pregunta com està aquest tema. 
 
 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal d'IC-Els Verds, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar la conformitat del seu grup 
amb la Moció, la proposi el grup que la proposi. 
 
 Novament intervé el Sr. Alcalde, José Montilla, per assenyalar que la 
raó de què vingui aquesta Moció a aquest Ple, és que abans no es podia 
proposar perquè el Consorci no estava constituït, i de fet ell, com a President 
del Consell Comarcal del Baix Llobregat va anunciar,  al seu dia, a la Junta de 
Portaveus, que la idea era constituir aquest Consorci per part del Consell, i 
adherir-se per part d’aquest Ajuntament; i com, ell, segurament s’adheriran 
un volum important d’Ajuntaments de la Comarca.  
 
 És cert, continua assenyalant el Sr. Alcalde, que aquest tema ha 
provocat recels en un sector, perquè  hi ha dos Sindicats Agraris en la 
Comarca, el més petit i conservador, precisament, s’ha oposat al projecte amb 
uns arguments molt dèbils, perquè tal vegada pensen més en vendre terrenys 
que en fer de pagesos.  
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per assenyalar que, tot i estar d’acord amb tot 
això, el seu Grup va presentar la Moció amb anterioritat, i quan ja estava 
constituït el Consorci, i de fet,  no és la primera vegada que ocorre,  que se li 
demani que retiri una Moció perquè són coses que ja s’estan fent o s’estan 
estudiant, fins al punt de què ni tan sols es fa esment en aquesta a la 
presentada pel seu Grup. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la paraula el Sr. Alcalde, 
José Montilla, per assenyalar que el Govern Municipal ho va portar al primer 
Ple que se celebra després de constituït el Consorci, assenyalant que el fet que 
la oposició demani quelcom que ja s’està fent, no és lògic, i de fet es va 
comentar a la Junta de Portaveus i fa molt temps que el Regidor-Delegat de 
l’Àrea d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, Sr. Martínez Flor, està 
participant en reunions per aquest tema. 



 

 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que a aquest Consorci no s’ha 
incorporat l’Institut Sant Isidre, que és el que el Sr. Alcalde, en la seva 
intervenció, al.ludeix com a conservador, quan es tracta de gent que vol  viure 
del camp, mentre que l’altre Sindicat està més polititzat. A més a més, 
continua assenyalant el Sr. Rosas, si es tracta d’un grup important amb 
majoria a Catalunya és lògic que actuïn així, contestant sobre això el Sr. 
Alcalde, José Montilla, que el que cadascú representa es pot mesurar, i de fet 
es van presentar a les Eleccions a Cambres Agràries, i el 70% del vot es va 
adreçar a la Unió de Pagesos, assenyalant que a més ells mateixos són els que 
diuen que són conservadors, i si no participen en aquest Consorci, és perquè 
no volen, tot i que alguna raó tindran. 
 
 Tot seguit intervé novament el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que en la constitució d’aquest 
Consorci tampoc es va comptar amb els ramaders. 
 
 Després d’això  se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
majoria absoluta dels assistents, amb l’abtenció dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, i senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández.  
 
 
 
 
 31.- Aprovació de la constitució del Consell Municipal de 
Cooperació i Solidaritat de Cornellà de Llobregat, i aprovar inicialment el 
seu Reglament Orgànic.  
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “La Constitució Espanyola de 1978, ha consagrat definitivament els 
Principis Fonamentals que han d'inspirar l'actuació de tots els Poders Públics, 
en particular pel que fa al dret de tots els ciutadans de participar en els 
assumptes públics, reconegut en el seu article 23, i a les obligacions dels 
Poders Públics de promoure les condicions per a que la llibertat i igualtat dels 
individus i grups en que s'integrin, siguin reals i efectius, removent per a això 
tots aquells obstacles que impedeixin o dificultin la seva plenitud i facilitant la 
participació de tots els ciutadans en la vida política, econòmica, cultural i 
social. 
 
 Aquests principis consagrats constitucionalment, han sigut 
reconeguts posteriorment per la legislació reguladora del Règim Local, per una 
banda en  els articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local, en relació amb l'àmbit estatal, i per altra banda, en  els 
articles 59 i 60 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de 



 

Catalunya, en relació amb l'àmbit autonòmic, que, per a facilitar aquesta 
participació ciutadana en la gestió dels assumptes municipals, instrumenten 
dos mecanismes fonamentals, bé la creació d'òrgans territorials de gestió 
desconcentrada per a facilitar la participació ciutadana en tots els temes 
d'actuació municipals, bé la creació d'òrgans de participació sectorial per a 
facilitar la participació en un àmbit concret d'aquesta. 
 
 Per això, aquest Ajuntament, fent ús d'aquestes facultats, i davant 
la importància creixent del sector de la cooperació i la solidaritat internacional, 
considera de fonamental importància la creació d'un canal de participació 
d'aquest sector en aquelles qüestions municipals referides a àmbits d'activitat 
pública que afectin o es refereixin a la cooperació i la solidaritat internacional, 
mitjançant la creació d'un Consell de caràcter consultiu que enriquirà 
l'activitat municipal en la mesura en que l'Ajuntament accedirà a una via de 
diàleg permanent amb les persones i institucions que més a fons coneixen la 
realitat específica de la cooperació i la solidaritat internacional. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 139.2 del Reial 
Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, correspon 
al Ple de l'Ajuntament l'establiment de les normes de funcionament d'aquest 
Consell sectorial. 
   
 Per tot això, aquesta Alcaldia, proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Constituir el Consell Municipal de Cooperació i Solidaritat 
Internacional de Cornellà de Llobregat, com a òrgan sectorial de participació 
de caràcter permanent, amb competències de caire informatiu però no 
resolutiu, com a instrument de participació ciutadana en els assumptes 
municipals relacionats amb aquells àmbits d'activitat pública municipal que 
afectin o es refereixin a la cooperació i la solidaritat internacional.   
 
 Segon.- Aprovar inicialment el Reglament Municipal de Cooperació i 
Solidaritat Internacional de Cornellà de Llobregat, el text íntegre del qual 
figura com a annex a aquest acord. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'esmentat Reglament a informació pública i 
audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
el Butlletí Oficial de la Província, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació o suggeriment, s'entendrà aprovat definitivament 
sense necessitat de nou acord. 
 
 Quart.- Aprovat definitivament l'esmentat Reglament, és trametrà 
còpia íntegra i fefaent d'aquest a l'Administració de l'Estat i a la Generalitat de 



 

Catalunya i es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva 
total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà l'esmentat Edicte en el Butlletí d'Informació 
Municipal "Cornellà Informa", en el Taulell d'Anuncis de la Corporació i en el 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en els que es farà referència del 
Butlletí Oficial de la Província en el que s'hagi publicat íntegrament el seu 
text.” 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  pren la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que els 
Reglaments dels altres dos Consells Municipals de participació es van 
rectificar al seu dia, perquè no contenien una representació de membres de 
l’oposició, i en aquest, es torna a perpetuar aquest problema. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la paraula la Secretària 
General, senyora Carmen Alonso Higuera, per assenyalar que a l’esborrany 
definitiu que se sotmet a aprovació, sí que hi ha una representació de 
l’oposició. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per insistir en la seva consideració 
de què aquests instruments permeten plantejar objectivament la planificació 
responsable de la destinació que s’hagi de donar al 0’7% d’algunes partides del 
pressupost municipal, respecte de països més pobres i, per tant, ho 
comparteixen plenament. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 32.- Moció del Grup Municipal del PP, referent a realitzar un 
estudi per valorar la situació real de pobresa que hi ha a la ciutat. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal del PP, que textualment diu: 
 
 
 “Que tenint coneixement per persones col.laboradores 
d’organitzacions, de què s’està formant una important bossa de pobresa a la 



 

nostra ciutat, i que essent això important a fi de cercar les solucions que es 
tinguin concordes amb la realitat, aquest grup municipal proposa: 
 
 a) Que per part de los serveis socials de l’Ajuntament, es procedeixi 

a efectuar una valoració dels seus informes. 
 
 b) Que se sol.liciti a Cáritas local, els informes que posseeixin, per 

ser contrastats, i demanar la seva col.laboració, en un estudi 
conjunt de la situació real. 

 
 c) En el suposat que hi hagin índexs alarmants, que s’hagi de 

profunditzar, tant en l’estudi com en la recerca d’una solució, se 
procedeixi a l’encàrrec d’un estudi per part d’un gabinet 
especialitzat en el tema. 

 
 Per tot el que s’ha manifestat aquest Grup Municipal demana a 
l’Ajuntament Ple de Cornellà un vot favorable, per a la realització dels estudis 
que es proposen.” 
         
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes,  en la que es 
posa de manifest que  les dades sobre índexs de pobresa publicats al juny en 
un full parroquial són alarmants, ja que figuren 1.147 persones ateses l’any 
1998, la qual cosa unida a les dades facilitades pel Tinent d’Alcalde de l’Àrea 
de Planificació, Economia i Hisenda, de les quals es desprèn que s’han 
sol.licitat 833 ajuts per pagar l’IBI, i s’han concedit 670 d’aquestes, posen de 
manifest la realitat actual de pobresa. 
 
 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per assenyalar que s’alegra de què el Grup Popular descobreixi ara que hi ha 
pobres a Cornellà, assenyalant que, no obstant, des del seu punt de vista, la 
gent afectada el que necessita són actuacions i no pas estudis, i de fet això és 
el que s’està fent. N’hi ha prou amb mirar la memòria dels Serveis Socials 
Municipals de cada any, on  es dóna complida resposta a aquesta Moció. 
 
 Pel que fa referència al nombre de persones ateses en els darrers 
anys pels Serveis Socials, el Sr. Alcalde recorda que no solament deriven de 
necessitats  econòmiques, sinó també de problemes personals relacionats amb 
la  droga, la salut, malstractes, problemes d’integració d’estrangers, etc. 
 
 En qualsevol cas, continua assenyalant el Sr. Alcalde, tota la 
informació que sol.licita la Moció, ja la tenim i, per això, no és necessari 
realitzar estudis, sinó aconseguir recursos, sempre tenint en compte que, en 
qualsevol cas, aquest any no ha hagut un creixement espectacular d’aquest 
tipus de demandes, el que es posa de manifest pel fet que en els plans 
d’ocupació tenim problemes per cobrir les vacants, per això demana es vagi 
amb compte en fer demagògia, tot i que evidentment, existeix la realitat que hi 



 

ha, i que s’intenten pal.liar els problemes per l’Ajuntament i per altres Entitats 
com la d’Ajuda a la Solidaritat contra l’Atur, com el Consell Comarcal que 
atorga beques de menjador per un import de 19 milions de pessetes, etc... 
 
 Pel que fa referència als ajuts concedits per l’Ajuntament per al 
pagament de l’IBI, el Sr. Alcalde manifesta que els que no es donen, és perquè 
encara que són persones que tenen una pensió molt baixa, també tenen altres 
ingressos i no compleixen els requisits de les bases de la convocatòria. 
Finalitza la seva intervenció el Sr. Alcalde, amb la manifestació de què es 
donaran respostes a totes les preguntes que els membres de l’oposició vulguin 
plantejar, amb les informacions complementàries que en cada cas necessitin. 
 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que, desgraciadament, l’informe 
de Cáritas posa de manifest que hi ha a prop d’un milió de persones en nivell 
de pobresa, entre ells, allò que s’ha donat en anomenar el quart món, fruit 
d’un tipus de vida i formes d’actuar, malgrat que, com diuen alguns, Espanya 
va bé, per això considera que s’ha d’ajudar, però sobre tot mitjançant la 
instrumentació de polítiques que evitin aquestes diferències i aquesta societat 
injusta que produeix  desnivells bestials. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per assenyalar que, analitzada la 
Moció i davant la possibilitat que hi hagi un creixement d’un tipus determinat 
de pobresa no detectat per estereotips establerts, el seu Grup considera que 
s’hauria d’examinar aquest problema, però no fent un estudi encarregat a un 
“Consulting”. 
 
 Pel que fa referència a la Moció, el Sr. Prieto manifesta que al seu 
parer la informació aportada en suport de la mateixa és bastant dèbil i, per 
tant, a més de coincidir amb el Sr. Flórez, en què aquests problemes s’han de 
pal.liar amb mesures estructurals, proposen que la Junta de Portaveus avaluï 
si hi ha indicis de què existeixi aquest nou problema a Cornellà, i si no hi ha, 
doncs ja està bé el que s’està fent per part de l’Ajuntament. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per assenyalar que, al seu entendre, 
s’hauria de conèixer si a Cornellà estan cobertes les necessitats d’atenció a la 
pobresa. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que el seu grup no descobreix 
ara aquest problema, ja que fa anys que treballen i col.laboren amb això, ja 
que la ciutat està envellint i hi ha persones jubilades que a més estan de 
vegades impedides i viuen d’una pensió miserable, i els hi dóna vergonya 
demanar. Per això sol.licita que hi hagi col.laboració entre Cáritas, la 
Parròquia i l’Ajuntament, ja que aquestes institucions es queixen de què no 



 

existeix, perquè molta gent que va als Serveis Socials Municipals marxen 
desencisats, per això considera que totes les parts implicades han d’abordar 
conjuntament aquest problema i estudiar-lo, per a saber la situació real de 
Cornellà. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la paraula la Regidora-
Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith 
Ibàñez Vives, per assenyalar que amb Cáritas fa molts anys que l’Ajuntament 
treballa, i treballa bé, i que amb la Parròquia també hi ha una bona relació, 
assenyalant que a més a més,  en els dos últims anys no s’ha produït cap 
increment alarmant d’aquesta problemàtica a la ciutat. 
 
 
 
 Així mateix la Sra. Ibàñez considera que aquest increment de la 
pobresa no és particular de Cornellà, si és que es dóna, sinó de tot el país, i 
s’incrementarà més quan el PP tregui les pensions per viduïtat, concloent la 
seva intervenció amb la seva consideració de què creu que l’Ajuntament està 
treballant, i a més que està treballant bé, i que, quan no es donen ajuts és 
perquè les persones no reuneixen els requisits per ser ajudades, tot i que pot 
haver altres persones que necessitant-les no les sol.liciten. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Àrea de Treball 
i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, per manifestar que això posa de 
manifest que certament Espanya no va bé, però que no es poden trivialitzar 
aquests temes i no es pot qüestionar la professionalitat de les persones que 
treballen en els Serveis Socials, ja que s’ha de recordar que la beneficència no 
és l’instrument adequat per eliminar aquests problemes, sinó que ho ha de ser 
la capacitat de donar oportunitats a les persones, i, en la mesura de les 
nostres oportunitats, l’Ajuntament, juntament amb altres administracions, 
està contribuint amb mesures de foment a la col.locació de persones aturades 
majors de 45 anys, a minusvàlids, etc., la qual cosa sens dubte és insuficient, 
però s’ha de recordar que a la Ciutat, al juny, només hi havia 3.420 persones 
aturades, i no 11.000 com passava abans,. Evidentment, continua assenyalant 
el Sr. Ciriaco Hidalgo, aquestes persones ho passen molt malament, però el 
tema no se soluciona amb discursos d’aquesta naturalesa, per la qual cosa 
lamenta que, en relació amb un tema tan greu, es faci frivolitat en lloc de 
treballar seriosament com fa l’Ajuntament, que, encara que no té capacitat per 
fer front a aquesta problemàtica, actua com pot i això ho pot dir amb 
coneixement de causa, ja que li toca cada dia atendre aquests temes, i de fet el 
Portaveu del PP li ha enviat a persones necessitades i quan ha hagut 
oportunitat se’ls ha ajudat, tot i que la ciutat cada vegada té menys atur, i hi 
ha un major nombre de persones ocupades malgrat que decreix la població. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyors Amador Rosas Outes,  per manifestar, en relació amb la 
intervenció del Sr. Ciriaco Hidalgo, que quan la gent pot treballar, és una cosa, 
però que hi ha molta gent que a més no pot o no està en edat de treballar i a 



 

aquesta és a la que s’han d’adreçar els nostres esforços, ja que el que vol, és 
que hi hagi una coordinació entre l’Ajuntament i les institucions que actuen 
en aquests temes, perquè qüestiona que aquesta existeixi. 
 
 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per assenyalar que com ja ha dit anteriorment, no tots els temes que atenen 
els Serveis Socials són per un problema de pobresa, assenyalant que el fet de 
què a la Ciutat hi hagi gent necessitada ningú ho nega, simplement no 
consideren oportú l’estudi, perquè ja coneixen la situació real de la ciutat. A 
més, no és cert que la població de Cornellà envellessi, i com a prova d’això, 
passarà les dades de població del darrer semestre, que han constituït una 
sorpresa per a tots. 
 
 Estem treballant en aquest tema, manifesta el Sr. Alcalde, per 
exemple per a què hi hagi residències per a persones de la tercer edat, projecte 
que coneix tothom, perquè ja s’ha fet públic, i estem oberts a suggeriments, 
però no de fer estudis innecessaris. 
 
 Pel que fa referència a la coordinació amb Cáritas i amb la 
Parròquia, el Sr. Alcalde manifesta que ja hi és, per tant, mentre no se li 
demostri el contrari, no ho posa en dubte, Per tot això, el vot del seu Grup 
serà negatiu, tot i que es recull el suggeriment plantejat pel Portaveu d’IC-EV, 
de què aquest tema, en els termes plantejats pel Sr. Prieto, es pugui debatre a 
la Junta de Portaveus. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada, amb els 
vots en contra dels Regidors del Grup Municipal del PSC, senyors José 
Montilla Aguilera, Vicenç Badenes i Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Antonio 
Bouso Varela, Sergi Fernández Mesa, Joan Antoni García Díaz, Cristina Gasull 
Martínez, Ciriaco Hidalgo Salgado, Judith Ibañez Vives, Perfecto Madrid 
Olmos, Antonio Martínez Flor, Gloria Recio Díaz i Ramon Salabert Parramon, 
amb l’abstenció dels Regidors del Grup Municipal de CiU, senyors Antoni 
Cortada i Valls i Ramon Blanco i Lorenzo, dels Regidors del Grup Municipal 
d'IC-EV, senyors  Frederic Prieto Caballé, Miguel López Sánchez, Carmen 
Romero López i  Gabriel Serrano Sánchez, i del Regidor del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, i amb el vot a favor dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, i senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández.   
 
 
 
 
 33.- Moció del Grup Municipal del PP, referent a l’anunci de la 
nova Llei a aprovar pel Parlament, per ordenar i gestionar el cicle d’aigua 
a Catalunya. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal del PP, que textualment diu: 
 



 

 
 “El passat mes de maig el govern de la Generalitat, a través dels 
Consellers de Política Territorial i Medi Ambient, van anunciar la seva 
presentació al Parlament d’una Llei per ordenar i gestionar el cicle d’aigua a 
Catalunya. 
 
 L’actual text d’avantprojecte de Llei presenta indeterminacions, 
possibles conflictes de competència i a més a més incrementa els cànons, tant 
de sanejament com de l’ús de l’aigua. 
 
 Aquest avantprojecte afecta a tots els ciutadans de Catalunya amb 
una major pressió fiscal. Per la qual cosa es proposen els següents 
 
 

ACORDS    
 
 Primer.- Demanar al Govern de la Generalitat, que qualsevol 
proposta que modifiqui les actuals lleis sobre l’aigua, així com una nova Llei, 
es faci amb el màxim consens possible. 
 
 Segon.- Que qualsevol modificació dels cànons que afectin a l’aigua 
no suposin un augment  final del rebut. 
 
 Tercer.- Que en qualsevol modificació, així com en una nova Llei, es 
tingui en compte els principis d’estalvi i ús racional de l’aigua, i que aquests 
estiguin reflectits en els coeficients de càlcul. 
 
 Quart.- Que qualsevol modificació, així com en una nova Llei, es 
tingui en compte a les famílies nombroses, els majors de 65 anys i a aquells 
que la seva renda estigui per sota dels salari mínim interprofessional.   
 
 Cinquè.- Que en qualsevol modificació, així com en una nova Llei, 
es tingui en compte l’aprofitament de les aigües residuals depurades. 
 
 Sisè.- Que en qualsevol modificació, així com en una nova Llei, 
quedi garantit i es respectin els principis d’autonomia municipal. 
 
 Setè.- Donar compte d’aquests acords al Govern de la Generalitat, i 
als Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya. 
 
 Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple demanen el vot favorable per a 
aquesta Moció.”  
         
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, qui, després de donar una detallada 
explicació del contingut de la Moció presentada pel seu Grup, manifesta que el 
Portaveu del Grup Socialista li ha passat una Moció alternativa, en la que es 



 

plantegen diferents esmenes al text de la Moció presentada pel Partit Popular, 
amb les quals,  a fi  de què es pugui aprovar, està d’acord. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor 
Ignacio Flórez Barrón, qui, després de manifestar la conformitat del seu Grup 
amb la Moció, assenyala que hi ha dues coses, tant a la Moció, com en les 
esmenes presentades pel Grup Socialista, sobre les quals discrepa, perquè al 
seu parer no és just que es tingui especialment en compte famílies nombroses 
i majors de 65 anys, en la mesura en què aquestes famílies i aquestes 
persones poden tenir altres mitjans econòmics, no compartint tampoc l’al.lusió 
que es fa al principi d’autonomia municipal, ja que no li sembla lògic que cada 
municipi pugui imposar uns preus diferents. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls, per assenyalar que aquests temes són 
competència del Parlament, on tots els Grups Municipals tenen la seva 
representació, mentre que, des del seu punt de vista, l’Ajuntament s’hauria de 
dedicar als temes de l’Ajuntament, a més a més del fet de què no coneix 
exactament la llei, encara que tot el que sigui en benefici de la ciutat tindria la 
seva conformitat. No obstant, al ser una competència Parlamentaria, el seu 
grup s’abstindrà de votar. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d'IC-Els 
Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar la conformitat del seu 
grup amb aquesta Moció, assenyalant que quan la mateixa es refereix a la 
autonomia municipal no està sol.licitant que cada ajuntament faci la seva, 
sinó que les competències municipals no se les quedi un organisme nou de la 
Generalitat. 
 
 Finalment intervé el Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, per assenyalar que si una llei d’aquesta naturalesa 
està a tràmit en el Parlament, a la ciutat de Cornellà li afecta, perquè som 
membres de l’Entitat Metropolitana de Residus, assenyalant a continuació que 
la Moció alternativa que conté les esmenes que presenta el seu Grup solament 
impliquen alguna matisació, i en relació amb la intervenció del Portaveu del 
Grup Mixt, Sr. Flórez, que quan ambdues mocions es refereixen a les famílies 
nombroses i als majors de 65 anys, s’està referint a les famílies i persones que, 
a més d’aquesta circumstància, tinguin dificultats econòmiques. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
majoria absoluta dels assistents, amb l’abstenció dels Regidors del Grup 
Municipal de CiU, senyors Antoni Cortada i Valls i Ramon Blanco i Lorenzo, 
quedant, com a conseqüència de les esmenes acceptades, amb el text següent: 
 
 “Fa uns mesos  el Govern de la Generalitat, va anunciar la seva 
presentació al Parlament de Catalunya d’una Llei per a ordenar i gestionar el 
cicle de l’aigua a Catalunya. 
 



 

 L’actual esborrany de Llei presenta al seu articulat nombroses 
indeterminacions, possibles conflictes de competència i contempla l’increment 
dels cànons de sanejament com de l’ús de l’aigua. Seria convenient, que 
aquestes mesures previstes a l’esborrany de Llei i que afecten al conjunt dels 
ciutadans i ciutadanes de Catalunya poguessin ser tractades amb els sectors 
socials, econòmics i institucionals que intervenen en la gestió del cicle de 
l’aigua, amb el fi d’arribar al màxim consens possible per tractar-se d’una Llei 
amb un important impacte social. 
 
 Així mateix, quan l’actual esborrany es presenti al Parlament com 
projecte de Llei hauria de tenir en compte els principis d’estalvi i ús racional 
de l’aigua, reflectint-se en els coeficients de càlcul, així com l’aprofitament de 
les aigües residuals depurades. 
 
 Per altre part al tractar-se d’una Llei que afectarà al preu de l’aigua 
no hauria de suposar un major increment del cost actual expressat al rebut de 
consum, i hauria d’arbitrar mecanismes de bonificació econòmica que atendria 
diverses realitats socials amb dificultats, com la situació de les famílies 
nombroses, les persones majors de 65 anys o les rendes situades per sota del 
salari mínim interprofessional. 
 
 A més aquesta nova Llei hauria de garantitzar i de respectar els 
principis d’autonomia municipal. 
 
 Per aquests motius es proposa l’adopció dels següents 
 

ACORDS    
 
 Primer.- Demanar al Govern de la Generalitat que abans d’iniciar  
el tràmit parlamentari de la Llei procedeixi a consultar les organitzacions 
socials, econòmiques i institucionals que entorn a aquest tema tant complexe 
puguin expressar els seus punts d’opinió per tal d’aconseguir un ampli 
consens. 
 
 Així mateix que els criteris expressats en la part expositiva 
d’aquesta moció que fan referència a l’ús de l’aigua, com als impactes 
econòmics, siguin tinguts en compte per a ser incorporats al redactat de la 
Llei. 
 
 Segon.-  Trametre aquest acord al Govern de la Generalitat i als 
diferents grups parlamentaris del Parlament de Catalunya.” 
 
 
 
         
 34.- Moció del Grup Municipal d’IC-els Verds, referent a la 
despenalització de l’ocupació d’immobles aliens que no constitueixin 
morada. 



 

 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’IC-EV, que textualment 
diu: 
 
 
 “En els darrers mesos, sectors cada cop més amplis de la societat 
demanen una reflexió i un canvi d’actitud dels poders públics davant del 
moviment okupa. Aquest moviment expressa amb força la dificultat de l’accés 
a l’habitatge per gent jove així com la necessitat d’una cultura autogestionada 
no dirigida per l’administració. 
 
 Independentment de la legítima opinió que qualsevol tingui sobre 
aquest moviment sociocultural i polític, és clar que en un Estat de dret 
democràtic els poders públics han de ser tolerants amb la presència, opinió i 
activisme de sectors de la comunitat que puguin defensar valors i actituds fins 
i tot contràries al mateix sistema social, econòmic i polític de què s’ha dotat la 
societat, sempre que aquestes accions no atentin contra els principis i valors 
bàsics d’una societat democràtica. 
 
 El desallotjament fa un temps del Cinema Princesa de Barcelona, i 
més recentment els desallotjament de les cases ocupades de “La Vakeria” a 
l’Hospitalet de Llobregat i de “La Morada” a Sans (Barcelona), han produït 
nombrosos ferits i desenes de detinguts. Aquests fets han provocat un 
interessant debat públic en un ample ventall d’entitats, forces socials i 
polítiques així com per part del propi Col.legi d’advocats  i de diferents 
personalitats del món del dret, posant en evidència la necessitat de revisar i 
modificar el Codi penal en aquest aspecte. 
 
 L’aplicació del Codi penal aprovat per la Llei orgànica 10/1995 
penalitza l’ocupació d’immobles encara que no constitueixin morada. La 
conseqüència pràctica de tot això és que les conductes de qui sense violència 
ni intimidació ocupen pacíficament un immoble, encara que no constitueixi 
morada aliena, han passat a rebre, per aplicació de l’ordenament jurídic, un 
tractament penal que no correspon amb el que la societat demana davant 
d’aquestes accions. 
 
 Per tot això, el Grup municipal d’IC-EV proposa a l’Ajuntament en 
Ple que adopti els següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Demanar la despenalització de l’ocupació d’immobles 
aliens que no constitueixin morada. 
 
 Segon.- Demanar al Govern espanyol que trameti davant el Congrés 
dels Diputats una proposició de Llei orgànica que elimini l’apartat 2 de l’article 
245 del Codi penal. 
 



 

 Tercer.- Que en aplicació del punt anterior, els jutges i tribunals 
revisin d’ofici les sentències condemnatòries que s’hagin dictat per ocupació 
d’immobles aliens que no constitueixin morada. 
 
 Quart.- Tramitar els presents acords al President del Govern 
espanyol, a la Mesa del Congrés del Diputats, al President de la Generalitat de 
Catalunya, a la Mesa del Parlament de Catalunya i als Portaveus dels Grups 
parlamentaris del Congrés dels Diputats i del Parlament de Catalunya.”    
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, 
en la que es posa de manifest que la sol.licitud el que planteja, és que aquests 
fets no constitueixin delicte, sinó que puguin ser perseguits pel la via civil, tot 
això com a conseqüència  de la funció social que ha de tenir la propietat, pren 
la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, 
per manifestar que la moció en línies generals no està mal, però que s’ha de 
tenir en compte també el dret a la propietat privada, propietat que a vegades 
ha costat molts sacrificis i llàgrimes, motiu pel qual el seu Grup s’abstindrà de 
votar-la, perquè a ningú ens han regalat res, i no és lògic que ningú ocupi la 
teva casa perquè estiguis pendent de remodelar-la, pintar-la o vendre-la, a 
part del fet de què normalment la destrossen, ja que no acostumen a entrar 
pacíficament. No obstant tot l’anterior, continua manifestant el Sr. Rosas, 
potser sí fos necessari revisar la llei, distingint entre els que entren amb bones 
o males maneres. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar que a vegades aquests 
problemes es plantegen amb nois de bones famílies que estan econòmicament 
situades, i per tant considera que no és lògic que ocupin les propietats sense 
pagar, salvat d’alguns supòsits en què es puguin donar circumstàncies de 
necessitat, motiu pel qual el seu grup votarà en contra d’aquesta Moció. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per presentar una esmena al text 
de la Moció que explica als presents, consistent en què es reforcin les 
garanties jurídiques del Codi Civil, respecte dels propietaris d’aquests béns, 
amb independència dels motius pels quals aquests desitgin recuperar la 
possessió de les seves propietats. 
 
 A la vista de l’anterior, intervé novament el Portaveu del Grup 
Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per assenyalar la 
seva conformitat, tot i precisar que també per la via civil les persones poden 
sol.licitar la reparació dels danys causats quan se ocupa, sense  violència 
inicial, un habitatge i  després és danyat. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar el seu acord amb que 



 

s’intentin modificar uns articles d’un codi aprovat al seu dia pel Partit 
Socialista, assenyalant, pel que fa a la intervenció del Sr. Prieto, que no coneix 
quina és la via civil per  sol.licitar el resarciment dels danys causats a 
propietaris. 
 
 Finalment intervé novament el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar que no coneix cap “okupa”, que, 
quan el propietari de l’immoble sol.licita recuperar la seva propietat, la 
desocupi voluntàriament. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors del Grup 
Municipal de CiU, senyors Antoni Cortada i Valls i Ramon Blanco i Lorenzo, i 
dels Regidors del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes i 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, quedant, com a conseqüència de les 
esmenes acceptades, amb el text següent: 
 
 
 “En els darrers mesos, sectors cada cop més amplis de la societat 
demanen una reflexió i un canvi d’actitud dels poders públics davant del 
moviment okupa. Aquest moviment expressa amb força la dificultat de l’accés 
a l’habitatge per gent jove així com la necessitat d’una cultura autogestionada 
no dirigida per l’administració. 
 
 Independentment de la legítima opinió que qualsevol tingui sobre 
aquest moviment sociocultural i polític, és clar que en un Estat de dret 
democràtic els poders públics han de ser tolerants amb la presència, opinió i 
activisme de sectors de la comunitat que puguin defensar valors i actituds fins 
i tot contràries al mateix sistema social, econòmic i polític de què s’ha dotat la 
societat, sempre que aquestes accions no atentin contra els principis i valors 
bàsics d’una societat democràtica. 
 
 Els efectes produïts en els darrers desallotjaments han originat un 
interessant debat públic en un ample ventall d’entitats, forces socials i 
polítiques així com per part del propi Col.legi d’advocats i de diferents 
personalitats del  món del dret, posant en evidència la necessitat d’aïllar l’ús 
de la violència per part d’una minoria externa a aquest moviment i així com 
procedir a demanar la modificació d’un apartat d’un article del Codi Penal. 
 
 L’aplicació del Codi penal aprovat per la Llei Orgànica 10/1995 
penalitza l’ocupació d’immobles encara que no constitueixin morada. La 
conseqüència pràctica de tot això és que les conductes de qui sense violència 
ni intimidació ocupen pacíficament un immoble, encara que no constitueixi 
morada aliena, han passat a rebre, per aplicació de l’ordenament jurídic, un 
tractament penal que no correspon amb el que  una gran part de la societat 
demana davant d’aquestes accions. 
 



 

 Així mateix el fet de defensar la seva despenalització no eximeix  als 
que practiquen l’ocupació d’una responsabilitat d’incompliment d’obligacions 
civils i seria adequat arbitrar les mesures corresponents per  tal d’agilitzar 
l’aplicació quan correspongui de les figures del dret civil previstes a la Llei 
d’Arrendament Urbans i la Llei d’Enjudiciament Civil, amb la finalitat de 
preservar els drets legítims dels propietaris. 
 
 Per tot això, els Grups municipals proposen a l’Ajuntament en Ple 
que adopti els següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Demanar al Govern Espanyol i al de la Generalitat que 
doti de majors recursos al sistema judicial per tal d’agilitzar el compliment 
legal de les figures previstes en el dret civil per garantitzar els drets dels 
propietaris. 
 
 Segon.- Demanar al Govern espanyol que trameti davant el Congrés 
dels Diputats una proposició de Llei Orgànica que elimini l’apartat 2 de 
l’article 245 del Codi Penal amb la finalitat de despenalitzar l’ocupació 
d’immobles aliens que no constitueixin morada. 
 
 Tercer.- Que en aplicació del punt anterior, els jutges i tribunals 
revisin d’ofici les sentències condemnatòries que s’hagin dictat per ocupació 
d’immobles aliens que no constitueixin morada. 
 
 Quart.- Tramitar els presents acords al President del Govern 
espanyol,  a la Ministra de Justícia, a la Mesa del Congrés dels Diputats, al 
President de la Generalitat de Catalunya, a la Conselleria de Justícia, a la 
Mesa del Parlament de Catalunya i als Portaveus dels Grups parlamentaris del 
Congrés dels Diputats i del Parlament de Catalunya.”    
 
 
 
 35.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula la Regidora del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per assenyalar que el passat dia 20 va 
presentar un escrit en el qual plantejava dues preguntes a la Regidora 
d’Ensenyament, però que, atès el temps transcorregut, li ha estat contestada 
la segona pregunta,  per la qual cosa únicament planteja en aquest Ple la 
primera d’elles, consistent en què tenint coneixement d’una proposta 
d’aquesta regidoria d’ajuntar en un mateix edifici dues escoles situades al 
barri Sant Ildefons que, ara per ara, tenen unes característiques molt 
diferenciades. 
 
 - Què hi ha de cert en una anomenada “fusió“ del CEIP Alexandre 

Galí en l’edifici del CEIP Sant Ildefons?. 



 

 
 - Quines són les raons per a proposar aquest canvi d’edifici?. 
 
 - Hi ha cap raó pedagògica o acadèmica que aconselli aquesta 

“fusió”?. 
 
 - Fins a on s’ha tingut en compte el bagatge professional, pedagògic 

i social del CEIP Alexandre Galí?. 
 
 - En quin moment s’ha parlat amb el claustre o consell escolar 

afectats per fer-los la proposta?. 
 
 - Quins són els plans d’aquesta regidoria pel que fa a l’oferta d’aules 

públiques, en una futur immediat, al barri de Sant Ildefons?. 
  
 Seguidament pren la paraula la Regidora-Delegada de l'Àrea 
d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, per a, en relació amb 
aquesta segona pregunta, manifestar que la seva Regidoria  mai ha proposat, 
en cap moment, la fusió d’ambdós centres, ni hi ha, ara per ara, res de cert en 
això, desconeixent per tant, les raons que poguessin arribar a aconsellar que 
es proposés aquest canvi d’edifici. 
 
 No obstant, la Regidora-Delegada de l'Àrea d'Ensenyament, senyora 
Cristina Gasull Martínez, informa que des de fa anys, en moments de vacances 
escolars, els Serveis Tècnics revisen l’estructura dels edificis escolars per 
garantir la seguretat dels centres quan s’inicia el curs escolar, i que en una 
d’aquestes últimes revisions, es va detectar que l’estat de l’estructura d’aquest 
centre produïa interrogants, no sospites serioses, perquè si no s’hagués 
precintat, però sí interrogants  sobre el seu estat i sobre la necessitat de fer-hi 
inversions serioses. Aquesta preocupació es va plantejar a la Delegació 
d’Ensenyament de la Generalitat, que va quedar en mirar el tema, i un cop 
analitzat, ha vist que en lloc de fer inversions forts, en la mesura en què havia 
altres edificis escolares en el barri que no tenien les places cobertes, es podia 
optar per utilitzar-los. 
 
 Nosaltres, continua manifestant la Sra. Gasull, vam sol.licitar que 
es construís un edifici nou, com va passar a l’Almeda, i si  era possible que es 
reformés l’actual, però ells no veuen clar realitzar inversions fortes, quan hi ha 
altres sortides, i és en aquest estat de coses quan s’inicien les conversacions 
amb l’Escola de Sant Ildefons i el Centre Alexandre Galí, i se’ls planteja la 
possibilitat d’un trasllat. Des de la Delegació d’Ensenyament de la Generalitat, 
oficialment mai s’ha plantejat la fusió d’ambdós centres, sinó el trasllat del 
Centre Alexandre Galí a la part que hi ha buida del Centre Escolar Sant 
Ildefons, però com a escoles independents. Posteriorment, a partir de totes les 
opinions donades pels sectors implicats i de la reacció de la Generalitat sobre 
la situació de l’edifici, la Delegació els ha comunicat la decisió d’encarregar un 
projecte de reparació de l’edifici que es troba en mal estat, per executar 
presumiblement en aquest curs. 



 

 
 A la vista de l’anterior, l’Ajuntament ha sol.licitat el projecte de 
remodelació i ha preguntat quin arquitecte es farà càrrec, per tal de fer el 
seguiment d’aquesta intervenció amb els nostres propis Serveis Tècnics. En 
qualsevol cas,  continua manifestant la Sra. Gasull, aquest edifici no es troba 
en estat de ruïna, sinó simplement deteriorat, per això  es planteja fer aquesta 
intervenció, ja que sinó aquest deterior amb el temps s’agreujaria. I és que si 
alguna vegada es plantegés un perill en algun informe tècnic, el centre, sense 
cap dubte, es tancaria. 
 
 A continuació intervé novament la Regidora del Grup Municipal 
d'IC-EV, senyora Carmen Romero López, per assenyalar que hi ha molts 
rumors que intoxiquen, tot i que els estranya que no s’hagi contat en aquest 
procés amb l’opinió del professorat del Centre, la qual cosa, possiblement, hagi 
pogut contribuir a aquesta rumorologia. 
 
 En relació a aquesta nova intervenció, pren la paraula novament la 
Regidora-Delegada de l'Àrea d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, 
per manifestar que coincideix amb aquesta opinió, especialment en aquesta 
ciutat que comenta molt, el que és bo, però també pot distorsionar, 
assenyalant que és veritat que el que ha provocat el tema és el coneixement de 
la comunitat educativa de l’estat real del centre, ja que si escoltaven rumors 
era lògic que s’espantessin. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per realitzar un prec, consistent en què,  en la 
mesura que s’estan canviant els rètols dels carrers, es conservi el nom antic, 
ja que, per exemple, al carrer Padre Marchena, li han posat la nova 
denominació José Marchena. 
 
 En relació amb aquest prec pren la paraula el Regidor-Delegat de 
l'Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per 
assenyalar que està passant en molts llocs, com a conseqüència de l’existència 
d’una Comissió de Normalització, però que quan aquest procés acabi, ja es 
decidirà cadascú dels temes que s’hagin plantejat. 
 
 Seguidament pren la paraula la Regidora del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per realitzar els precs i preguntes 
següents: 
 
 a) Manifestar, en relació amb el tema de la infecció alimentària que 

es va tractar al Ple passat, que agraeix la informació rebuda per 
part de la Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis 
Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, però es queixa del 
paràgraf final del seu escrit, en el qual se li demana que  sol.liciti 
aquesta informació abans que passi un mes que es produeixi la 
infecció, ja que ella no sabia quan s’havia produït. 

 



 

 Així mateix, la Sra. Espinosa, en relació amb aquest tema, desitja 
manifestar que al Ple passat se li va dir que havia ocorregut en 
un centre, quan realment havia afectat a dos, i a molts més nens 
dels que li havien informat, al temps que pregunta si l’informe 
que faltava ja està disponible. 

 
 b) Quants guàrdies urbans són dones, i perquè no hi ha dones de la 

Guàrdia Urbana al carrer, ja que ella mai a vist a cap. 
 
 En relació amb aquesta última pregunta pren la paraula el Regidor-
Delegat de l'Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que hi ha guàrdies urbans dones, i que algunes d’elles 
estan al carrer. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per assenyalar que ha vist la campanya que s’ha 
impulsat a través de cartells distribuïts per Cornellà, per una ciutat sostenible, 
en relació amb la qual cosa manifesta que continua dubtant de l’eficàcia 
d’aquestes campanyes, mentre es continuï actuant en contra de les mateixes, 
com, per exemple, regant en horaris inapropiats, com passa a Can Mercader, 
la qual cosa suposa una contradicció. 
 
 Així mateix el Sr. Flórez manifesta que ell va plantejar al seu dia que 
els nous arbres que es plantessin no fossin de fulla caduca, circumstància que 
no es va tenir en compte, i ara ja es veu com van perdent les fulles els 
plataners de la Rambla, la qual cosa també va en contra d’aquestes 
campanyes. 
 
 A continuació pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per assenyalar que prenen nota d’això, i que l’eficàcia d’aquesta campanya és 
discutible i opinable, però que si es fa és perquè són bastant efectives. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Antoni Cortada i Valls, per preguntar qui quedarà d’Alcalde accidental quan 
l’Alcalde estigui de vacances, contestant sobre això el Sr. Alcalde, José 
Montilla, que el Primer Tinent d’Alcalde, o algun dels altres tres Tinents 
d’Alcalde, en cas de què el primer tampoc estigui. 
 
 En relació amb aquesta qüestió intervé novament el Sr. Cortada, per 
manifestar que s’hauria d’informar d’aquesta circumstància als Portaveus dels 
altres Grups Polítics, en relació amb la qual cosa el Sr. Alcalde manifesta que 
no hi ha cap problema que se’ls comuniqui el decret als Portaveus.    
 
 
 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 



 

 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 
MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 36.- Suspendre l’eficàcia de la delegació efectuada a favor de la 
Comissió de Govern, per a l’aprovació d’expedients de contractació 
d’obres d’inversió. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’acord del Ple de data 17 de juliol de 1995, en el qual es delega 
en la Comissió  de Govern la competència plenària d’aprovació de determinats 
expedients de contractació. 
 
 Atès que , degut al període vacacional des del 22 de juliol i fins el 2 
de setembre d’enguany no és convocarà cap sessió de la Comissió de Govern 
d’aquest Ajuntament. 
 
 Atès que segons es desprèn de l’informe emes per la Cap del 
Departament Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
durant el mes d’agost serà necessari d’aprovar els projectes i les adjudicacions 
dels contractes relatius a les obres de reforma de diferents col.legis públics, 
per tal que les esmentades obres puguin finalitzar-se abans que torni a 
començar el curs escolar. 
 
 Atès que segons l’esmentat acord plenari de 17 de juliol de 1995, 
“les atribucions delegades s’hauran d’exercir per la Comissió Govern, en els 
termes i dins dels límits de la present delegació, no sent susceptibles de ser 
delegades en cap altre òrgan”. 
 
 Atès que l’article 117 del Reial Decret  2568/86, de 28 de novembre, 
pel qual s’aprova el Reglament d’Organització , Funcionament i Règim Jurídic 
de les Entitats Locals, disposa que cap òrgan podrà delegar en un tercer les 
atribucions o potestats rebudes per delegació d’un altre òrgan. 
 
 Atès l’article 13.6 de la Llei 30/92 de 26 de novembre segons el qual 
la delegació serà revocable en qualsevol moment per l’òrgan que l’hagi conferit. 
 



 

 Per tot això, aquesta Alcaldia, de conformitat amb la legislació 
vigent, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Revocar la delegació efectuada a favor de la Comissió de 
Govern, en sessió celebrada en data 17 de juliol de 1995, per a l’aprovació 
d’expedients de contractació d’obres d’inversió per imports compresos entre els 
dos milions cinc-centes mil una pessetes (2.500.001.-) i els trenta-set milions 
cinc-centes mil pessetes( 37.500.000.- ) durant el període comprés entre els 
dies 24 de juliol l’1 de setembre del presente any. 
 
 Segon.- Delegar en l’Alcaldia-Presidencia la competència plenària 
per a l’aprovació d’expedient de contractació d’obres d’inversió per import 
compresos entre els dos milions cinc-centes mil una  pessetes (2.500.001.-) i 
els trenta-set milions cinc-centes mil pessetes( 37.500.000.- ). 
 
 Tercer.- La present delegació, de conformitat amb el que disposa 
l’article 51.2 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre, 
tindrà efecte des del dia següent a l’adopció del present acord, sense perjudici 
de la seva publicació en el Butlletí Oficial de la Província , i tindrà caràcter 
temporal fins el dia 1 de setembre del present any. 
 
 Quart.- Trancorregut el període de delegació el qual es fà referència 
el punt anterior recobrarà  la seva eficacia la delegació efectuada pel Ple a 
favor de la Comissió de Govern el dia 17 de juliol de 1995. 
 
 Cinquè.- Comunicar el present acord els Caps del serveis i de 
Departament, Regidors delegats i President de la Comissió Informativa, pel seu 
coneixement i efectes, fent-los constar que una vegada dictades les 
corresponents Resolucions d’Alcaldia, s’haurà de donar compte d’aquesta a la 
Comissió Informativa competent, amb objecte de donar compliment al que 
disposa l’article 123 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual 
s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim jurídic de les 
Entitats Locals. 
 
 Sisè.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província i 
en el Butlletí  d’Informació Municipal, en compliment del que disposa l’article 
51.2 del text legal abans esmentat.” 
 
        
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
   



 

 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores i quaranta minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 


